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خبر اول

ضرورت مطالعه تاثیرات 
شیرابه حلقه دره 

به گزارش روابط عمومی محیط زیســت 
جلسه بررسی تأثیر شیرابه زباله های مرکز دفن 
حلقه دره بر روی آبخوان و منطقه ویژه اقتصادی 
و فرودگاه پیام در محل اداره کل تشکیل گردید. 
معاون محیط زیست انسانی اداره کل گفت: با 
توجه به مصوبات پنجــاه و دومین کارگروه 
مدیریت پسماند استان  مبنی برتاکید بر بررسی 
تاثیرات شــیرابه مرکز زباله حلقه در ه بر نقاط 
حساس اطراف آن منطقه جلسه کارشناسی در 
اداره کل تشکیل گردید. حمید لشگری افزود: 
جلسه با حضور نمایندگان معاونت هماهنگی 
امور عمرانی استانداری،فرمانداری کلانشهر 
کرج، آب منطقه ای البرز، سازمان زمین شناسی 
کشور، سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج 
و شرکت خدمات هوایی فرودگاه پیام برگزار 
شد.با توجه به اهمیت و پتانسیل آلودگی شیرابه 
موضوع توســط کارشناسان مورد بحث قرار 
گرفت. مقرر شد مطالعات تاثیر شیرابه بر روی 

آبخوان منطقه و مراکز حساس انجام شود.

براى آيندگانمان پنجره اى رو به 
آبىِ آسمان بگشاييم

هوای پاك، مســئول پاســخگو، شهروند 
مســئول. هفته هوای پاك؛  ۲۶دی  تا ۲ بهمن 
مــاه ۱۴۰۲   سه شــنبه ۲۶ دی )هوای پاك، 
حقوق عامه(. چهارشنبه ۲۷ دی )هوای پاك، 
توسعه و نوسازی ناوگان حمل و نقل عمومی(. 
پنجشــنبه ۲۸ دی ) هوای پاك، توسعه انرژی 
های تجدیدپذیر(. جمعه ۲۹ دی )هوای پاك، 
آموزش و مشــارکت عمومی(. شنبه ۳۰ دی 
)هوای پاك، خودروهای فرســوده(. یکشنبه 
یکم بهمــن )هوای پاك، کیفیت ســوخت(. 
دوشنبه ۲بهمن ) هوای پاك، سلامت(.  روابط 

عمومی حفاظت محیط زیست استان البرز
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یادداشت

  ۵ پیشنهاد سیاسیون برای افزایش 
مشارکت در انتخابات ۱۴۰۲

روزنامه اعتماد نوشت: به رغم همه اصرارها و تاکیدات چهره های مختلف 
بر موضوع اهمیت نرخ مشــارکت در انتخابات، برخی چهره ها و گروه های 
سیاســی و حتی بخش هایی از جامعه معتقد هســتند که از اســاس نیازی به 
مشــارکت بالا در انتخابات نیســت و حتی به صراحت مشارکت حداقلی را 
ترویج می کنند.روزنامه اعتماد در گزارشی با عنوان »نوشدارو قبل از مرگ 
سهراب« نوشت؛با نزدیک شدن به ایام برگزاری انتخابات مجلس دوازدهم 
در اسفندماه پیش رو رویکردها و مواضع جریان های مختلف سیاسی و البته 

دیدگاه های گروه های فکری مختلف در جامعه بیش از پیش عیان می شود.
واقعیت امر این اســت که بحث »انتخابات« از دیرزمان مهم ترین موضوع 
سیاســی کشور بوده است. پدیده ای که همواره مورد بحث جناح های داخلی 
بوده و شــرایط برگــزاری و نتایج آن نیز مورد تحلیــل و گمانه زنی برای 

پیش بینی وضعیت نظام سیاسی در آینده تلقی می شده است.
در هر دوره از انتخابات در کنار توجه ویژه به این نهاد دموکراسی با توجه 
به حساسیت ها و اهمیت آن، نواقص نحوه و ماهیت برگزاری انتخابات در کشور 
نیز مورد توجه و تاکید قرار می گیرد. به واقع مهم ترین خلأ در گزاره انتخابات 
در کشور فقدان نظام حزبی است، چرا که انتخابات در شرایطی که یک نظام 
حزبی فعال وجود ندارد، بخشــی از مفهوم و ماهیت و کارایی خود را از دست 
می دهــد. با توجه به اینکه در قانون اساســی و قوانیــن مربوط به برگزاری 
انتخابات های مختلف اعم از مجلس شــورای اســلامی، ریاست جمهوری و 
شوراهای شهر و روستا موضوع و اصل انتخابات مورد تاکید است و از اساس 
الزامی درباره مســاله تحزب وجود ندارد در حالی که مســاله انتخابات در 
شرایطی موجب شکوفایی هرچه بهتر و بیشتر و ارتقای کارآمدی یک سیستم 
می شــود که با موضوع تحزب و نظام حزبی در هم تنیده باشد. در بسیاری از 
کشورهای جهان از اساس نهادهای انتخابی با نظام حزبی در آمیخته اند. بعضا 
۵۰ درصد یک مجلس، یک شــورا یا یک نهاد از طریق انتخابات تشــکیل 
می شــود و نیمه دیگر بر اساس نظام حزبی ۵۰ درصد برگزیده تشکیل خواهد 
شــد. نمونه دیگر تجلی موضوع احزاب در سیستم کشورداری نظام پارلمانی 
است که ابتدا اعضای پارلمان با رای مستقیم انتخاب می شوند اما بعد از نهاد 
برگزیده مجلس توسط مردم، نخست وزیر یا رییس جمهور را انتخاب می کند. 
از این حیث نخستین فقدان در نظام انتخاباتی ایران نبود رویکردها و نظام حزبی 
اســت که ایرادی ریشه ای تلقی می شــود.دومین مشکل و سنگ بزرگ در 
کارایی انتخابات در شــرایط فعلی کشــور مقوله نظارت اســتصوابی است. 
موضوعی که باعث می شود انتخاب مردم از ماهیت واقعی خود فاصله بگیرد 
و آنچه تحت عنوان نظارت اســتصوابی توسط شورای نگهبان انجام می شود 
مانع انتخاب دقیق توسط مردم است. شاید بتوان این گونه به موضوع نظارت 
استصوابی نگاه کرد که در حقیقت انتخابات با این سیستم در دو مرحله صورت 
می گیرد؛ در مرحله اول توسط شورای نگهبان و بعد از آن توسط مردم از بین 
کاندیداها که از بین برگزیدگان توسط شورای نگهبان که مشخصا این سیستم 
دومرحله ای ماهیت و روح انتخابات را خدشــه دار می کند.سومین مشکل که 
در این دوره از انتخابات نیز بروز و ظهور پیدا کرده، تدوین قانون جدید مبنی 
بــر اصلاح قانون انتخابات مجلس شــورای اســلامی اســت کــه در عمل 
چارچوب های قانونی دست و پاگیر بیشتری را ایجاد کرده و یک قانون نویسی 
ناقص و نادرســت مساله انتخابات را از حیطه و دسترسی واقعی مردم به دور 
کرده است. با تصویب این قانون در مجلس، مردم در عمل انجام شده قرار گرفته 
و بیش از پیش از حق رای و انتخاب واقعی خود دور شــده اند. در حال حاضر 
در مورد مساله »انتخابات و مشارکت در آن« چند دیدگاه کلی در بین نخبگان 
سیاســی مطرح است. دیدگاه هایی در پاسخ به این سوال که آیا از اساس برای 

توســعه کشور و کارآمدی و عمرانی کشــور ضروری است؟ آیا مشارکت 
حداقلی باید نقص تلقی شود یا امری عادی در نظام حکمرانی است و از اساس 
نیروهای سیاسی در چه شرایطی باید برای ارتقای مشارکت و ایجاد رقابت در 

صحنه سیاسی حضور فعال داشته باشند؟
آیابهنقطهبینیازیازانتخاباترسیدهایم؟

نگاه کلی به مساله انتخابات در بین دیدگاه های مختلف کشور وجود دارد که 
می گوید از اســاس برای کارآمدی یک سیســتم نیاز الزامی به نهاد انتخابات 
نیســت و برای رسیدن به الگوی توسعه لزوما نباید مساله انتخابات را محور 
توجه قرار داد. این دیدگاه روایت مدافعان انتخابات بر این اساس که انتخابات 
ســنگ بنای دموکراسی است را نهی یا رد نمی کند، اما الگوی کشورهایی را 
ترســیم می کند که بدون برگزاری انتخابات راهبرد تمرکز بر توسعه و ارتقای 
کارآمدی را طی کردند و در وضعیت معیشــتی و توسعه ای بالاتر از وضعیت 
فعلی هستند. البته در بین مدافعان این دیدگاه، جایگاه رای و نظر مردم در اداره 
امور کشور و وضعیت آزادی های سیاسی و اجتماعی در این شیوه حکومت داری 
مبهم است.با این وجود این دیدگاه تاکید دارد که حصول امیدواری در جامعه 
از طریق ارتقای کارآمدی و کاربلدی در حاکمیت ممکن اســت و با ارتقای 
شاخص های کارآمدی در کشور موضوع ابزارهای سیاسی به حاشیه می رود.
نظریهمشارکتحداقلی؛حلقهسرسختمدافعاننرخپایینمشارکت

به رغم همه اصرارهــا و تاکیدات چهره های مختلف بر موضوع اهمیت نرخ 
مشارکت در انتخابات، برخی چهره ها و گروه های سیاسی و حتی بخش هایی از 
جامعه معتقد هستند که از اساس نیازی به مشارکت بالا در انتخابات نیست و 
حتــی به صراحت مشــارکت حداقلی را ترویج می کننــد. در یک نگاه کلان 
اصلاح طلبــان می گویند که شــورای نگهبان و اصولگرایــان - به خصوص 
بخش های تندرو این جریان- به صورت کلی مدافع این میزان از مشــارکت 
هستند و تاکید دارند که در یک مشارکت حداقلی انتخاب ترکیبی مطابق نظر 
و میل هســته های سخت قدرت سهل تر و آسان تر است.محمد مهاجری، فعال 
اصولگرا اخیرا در مطلبی مدافعان مشارکت حداقلی را گروه هایی توصیف کرده 
که به دنبال ریاست مجلس آینده هستند. او درباره آنها گفته است: »این مجموعه 
علاقه مند است آنقدر میزان مشارکت در انتخابات کم باشد که مجلس در دست 
خودش باشد. در واقع جبهه پایداری دنبال مشارکت حداقلی پیروزی حداکثری 
است و می کوشد تا زمان برگزاری انتخابات به این هدف جامه عمل بپوشاند تا 
شانس پیروزی خود را به حداکثر ممکن برساند.« علی لاریجانی، رییس سابق 
مجلس نیز بارها نسبت به خطر این جریان هشدار داده و اخیرا در توضیح سابقه 
فعالیت این جریان سیاسی گفته: »از اول انقلاب عده ای خالص ساز می گفتند فقط 
ما انقلابی هســتیم و دنبال حذف دیگران بودند. انقلابی کاسبکار به دنبال این 
است که بگوید بقیه انقلابی نیستند، ما انقلابی هستیم و همه پست ها را ما باید 
بگیریم.« حســن روحانی، رییس جمهور ســابق هم تهدید این گروه را برای 
»جمهوریت« نظام ارزیابی کرده و گفته: »اگر کسانی طرفدار حکومت اقلیت 
بر اکثریت هستند، بدانند با این رویه آینده نظام و انقلاب را تهدید کرده اند. در 

آن صورت دیگر نمی شود به  راحتی نظام را جمهوری اسلامی خواند.«
چرامشارکتحداکثریمهماست؟

در بین نگاه گروه های سیاسی برخی احزاب اصلاح طلب می گویند در صورتی 
می توان ارتقای مشارکت را در انتخابات رقم زد که کاندیداهای این جریان از 
فیلتر شــورای نگهبان عبور کنند در غیر این صورت از اســاس اصلاح طلبان 
نمی تواننــد کاندیدایی معرفی کنند و حضور احزاب اصلاح طلب در انتخابات 
همانند مردم عادی و بر اساس تصمیم شخصی برای رای دادن یا ندادن است. این 
جریان تاکید دارد در یک انتخابات یکدست که از اساس رقابتی وجود ندارد و 
گروه های اصولگرا تنها در نهادهای انتخاباتی حاضر می شــوند، مفهوم آرای 
مردمی از دست رفته است. آنها درباره تبعات این شیوه انتخابات نتایج حاکمیت 

یکدست را در دو سال گذشته مورد تاکید قرار می دهند.
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شهردار کرج با تاکید 
بر بررســی دقیق بحث 
بودجــه ســال ۱۴۰۳ 
سیاســتگذاری  گفت: 
راه  نقشــه  بودجــه، 
مجموعــه  عملکــرد 

مدیریت شهری...

فرمانده انتظامی البرز 
از کشــف پرونده قاچاق 
پنج هزار تن ذرت در یکی 
از شــرکت های واقع در 
شهرستان ساوجبلاغ خبر 
داد. سردار حمید هداوند 

با اعلام این خبر...

سیاست گذاری بودجه سال 1403 
بررسی شد

کشف پرونده ۵ هزار تن ذرت 
قاچاق در البرز

اینفلوئنسرها وبلاگرها در قبال مسائل 
اجتماعی وفرهنگی مسئولیت پذیر باشند

لزوم فرهنگسازی و آموزش شهروندی 
در کنترل جمعیت سگ های بلاصاحب

اجتماعی

اجتماعی

فرهنگ و هنر

فرهنگ و هنر
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ملیحه اکبــری گفت: 
ضرورت فرهنگ سازی 
آموزش هــای  و 
در خصوص  شهروندی 
برخــورد صحیح  نحوه 
تغذیه ســگها از طریق 
نصب بنر در سطح شهر...

سرویس دهی رایگان برای تمامی مناطق استان البرز
Dتحویل 4۸ ساعته

R ۱۰درصدتخفیف برای اولین سفارش
D عضو رسمی و معتبر اتحادیه قالیشویان

R شستشوی تخصصی انواع فرش های: ماشینی،دست بافت،ترك،ابریشم،خارجی، تابلو فرش،موکت و...
D خشکشویی انواع مبلمان؛ اداری، سلطنتی،راحتی،کلاسیک و...

R خشکشویی انواع خوشخواب
Dشستشتوی چمن مصنوعی
R شستشوی موکت درمحل

D انجام کلیه خدمات رفوگری شامل:ریشه بافی ،شیرازه دوزی، نواردوزی، رفو سوختگی ،ترمیم 
پوسیدگی،مرمت پارگی، قلم زنی،رنگ برداری و...
Dاولویت ماکیفیت و رضایت شما مشتریان عزیز

در مجموعه قالی شویی ومبل شویی لی لی می باشد

فرماندار کرج: بسترهای انتخابات الکترونیک در تمامی شهرهای البرز مهیا باشد 

تقدیر معاون منابع انسانی و امور فرهنگی:

دادگستری استان البرز رتبه دوم فرهنگی 

درقوه قضائیه کشور راکسب کرد



معاون استاندار وفرماندار ویژه کرج

بسترهای انتخابات الکترونیک در تمامی 
شهرهای البرز مهیا باشد 

معاون اســتاندار و فرمانــدار ویژه 
شهرستان کرج اجرای طرح ملی اینترنت 
پرســرعت بر بستر توسعه فیبرنوری را 
زمینه ساز ایجاد شهری هوشمند دانست 
و گفت: ارائــه خدمات الکترونیکی  و 
رونق کســب و کارهــای اینترنتی با 

مدیریت و برنامه ریزی شهری مسئولان زمینه ساز ایجاد شهری 
هوشمند خواهد بود. فراهم ساختن زیرساخت های فیبرنوری در سایر 
شهرها برای انتخابات الکترونیکی پیش رو بخشی از محورهای 
مورد اشاره در صحبت های فرماندار کرج بود. دکتر یحیی رمضانی 
در آیین اجرای طرح ملی اینترنت پرسرعت بر بستر فیبرنوری در 
کمالشهر گفت: ما مسلما باید به سمت هوشمند سازی شهرها حرکت 
کنیم و امروزه ســخت افزار ها و نرم افزارها جزو ابزارهای شهری 
هستند و خلا بسیاری از شهرها عدم  توجه به فن آوری های نوین 
در این زمینه است.یحیی رمضانی اظهار کرد: اگر تصمیم سازی بر 
اساس ابزارهای علمی و فناورانه باشد بسیار کارگشا تر خواهد بود 
و زمینه بازدهی بنگاه های اقتصادی را فراهم خواهد کرد. کسب و 
کارهای اینترنتی از جمله ابزارها در این زمینه هستند و در مدیریت 
برنامه ریزی شهری باید مسوولان سواد این امر را داشته و بکار 
گیرند.این مســئول تاکید کرد: زمینه توانمندســازی در شهر با 
ابزارهای روز باید بکار گرفته شود.باید سواد دیجیتال در بین جامعه 
شهروندی توسعه یابد و اگر کار، خدمت و فعالیتی بدون استفاده از 

این زمینه برنامه ریزی شود فقط هزینه خواهد بود.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز:

انجام بیش از 27 هزار مورد بازرسی بازار از 
ابتدای امسال

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
استان البرز از انجام ۲۷ هزار ۶۱۰ 
مورد بازرسی از واحدهای صنفی، 
صنعتی و خدماتی اســتان طی ماه 
گذشته خبر داد و اعلام کرد: در این 
مدت بــرای ۵ هزار ۷۳۶ متخلف 
پرونده تشکیل شــده و به مرجع 

رسیدگی کننده ارسال شده است.دکتر محمد انصاری در دهمین 
جلسه کارگروه تنظیم بازار استان گفت: نسبت تعداد پرونده های 
متشکله با کل بازرسی های انجام شده حدود ۲۱ درصد است که 
از نرم تعریف شده بالاتر و نشان دهنده افزایش کیفیت بازرسی ها 
اســت.با توجه به دستور ویژه استاندار محترم البرز در خصوص 
تشــکیل قرارگاه نظارت بر بازار در البرز، هفته گذشــته اولین 
رزمایش مشترک طرح نظارتی ویژه استان با حضور نمایندگان 
دســتگاه های مســئول از جمله صنعت، معدن و تجارت، جهاد 
کشــاورزی، نیروی انتظامی، دانشگاه علوم پزشکی، تعزیرات 
حکومتی، اتاق اصناف و...، برگزار شد.دبیر کارگروه تنظیم بازار 
اســتان البرز اعلام کرد: در قالب اجرای این طرح، بازرسان اداره 
کل صمت ۱۴۳۰ مورد بازرسی انجام داده و برای ۱۹۴ متخلف 
صنفی پرونده تشــکیل داده اند.این بازرسی ها با اولویت اقلام 
کالایی شــامل شــکر، برنج، روغــن نباتی، مــواد پروتئینی، 
فرآورده هــای لبنــی، میوه، تایر خودرو و روغــن موتور، نان، 
پوشــاک، کیف و کفش، خدمات و...، انجام شده و نسبت کشف 

تخلفات به مجموع بازرسی های به ۲۹ درصد ارتقا یافته است.

سرپرست شرکت گاز استان البرز:

انجام بیش از 13 هزار پایش در استان 
 سرپرســت شرکت گاز استان 
البرز بیان کرد: از آغاز ماموریت 
پایش در استان البرز بیش از ۱۳ 
هزار فقره پایش در اســتان البرز 

انجام شده است. 
 کامران ایمانی فولادی سرپرست 
این شــرکت درباره کنترل دمای 

ادارات و مراکز عمومی مطرح کرد: با توجه به اینکه در روزهای 
سرد سال میزان مصرف گاز افزایش پیدا می کند اما استفاده از آن 
طبق دستورالعمل و استاندارد خاص باید باشد.  از آغاز پایش در 
استان البرز ۱۳ هزار و ۳۵۳  پایش در استان البرز انجام شده که 
۱۲ هزار و ۴۹ پایش مربوط به ادارات، هزار و ۳۰۴ پایش مربوط 
به باغ ویلاها، استفاده کنندگان از وسایل گرماتابش در محیط باز 
بوده است.  مدیر عامل شرکت گاز استان البرز مطرح کرد: در مدت 
زمانی که از پایش دمای رفاه در استان البرز از یکم آذر تا ۲۱ دی 
ماه ۱۴۰۲ می گذرد در مجموع ۴۷۴ اخطار صادر شده که ۱۱۴ 
اخطــار به ادارات و ۳۶۰ اخطار برای باغ ویلاها، گرماتابش ها و
CHP بوده است.  متاسفانه عده ای از مشترکان نیز به اخطارهای 
کارشناسان شرکت گاز استان البرز توجهی نکردند که ۳۲۰ قطعی 
در این ایام صورت گرفت که ۶ قطعی برای ادارات و ۳۱۴ قطعی 
بــرای باغ ویلاها، گرماتابش ها و CHP بوده است.مشــترکان 
محترم در استان البرز با رعایت دمای رفاه ۱8 درجه می توانند نقش 
اساســی در گازرسانی به هموطنان عزیز در اقصی نقاط کشور 
داشته باشند و از مشوق های شرکت ملی گاز ایران بهره مند شوند.

مدیر کل تعاون کار و رفاه اجتماعی:

طبقه بندی مشاغل در اولویت کارگاه های 
بالای 50 نفر است 

عبدالله دارایی مدیر کل تعاون کار و رفاه اجتماعی اســتان 
البرز با حضور در شهرســتان ساوجبلاغ از ۴ واحد تولیدی و 
صنعتی بازدید و با مدیران و کاربران و کارگران این واحدهای 
تولیدی دیــدار و گفت وگو کرد.در این بازدید که با محوریت 
رتبه بندی و طبقه بندی مشاغل و تامین نیروی انسانی مورد نیاز 
واحدهای تولیدی و همچنین کارگاه های مشمول مشاغل سخت 
زیان آور انجام شــد، حرکت واحدهای تولیدی به بیان مسائل و 
موضوعات مرتبط با حوزه کار و تولید پرداختند.مدیر کل تعاون 
کار و رفاه اجتماعی استان البرز در این بازدید گفت: حضور مدیران 
در واحدهای تولیدی و صنعتی و مشاهده مسائل و نکات مورد نظر 
آنان نقش موثری در رفع موانع تولید و اشتغال را در پی دارد.عبدالله 
دارایی در ادامه خاطرنشــان شد: در این بازدیدها ضمن تشکر از 
زحمات کارفرمایان و کارگران عزیز مســایلی چون طبقه بندی 
مشاغل و در ادامه آن رتبه بندی شغلی در کارگاه های با حداقل ۵۰ 
نفر کارگر، در نظام رتبه بندی و ارزیابی مشاغل همچنین ضوابط 
ارتقا و جابجایی شغلی و شرایط کارگاه ها و پرداخت مزایا و سایر 
جزئیات ذیل مواد ۴8 و ۴۹ قانون کار مورد بررسی قرار می گیرد.

تقدیر معاون منابع انسانی و امور فرهنگی:

دادگستری استان البرز رتبه دوم فرهنگی 
درقوه قضائیه کشور راکسب کرد

معاونت منابع انســانی و امور فرهنگی 
دادگستری کل استان البرز در ارزیابی های 
انجام شــده رتبه دوم اقدامات فرهنگی را 
در بین دادگســتری های کشــور به خود 
اختصاص داد.در ارزیابی های انجام شــده 
توسط کارشناسان معاونت منابع انسانی 
و امور فرهنگی قوه قضائیه، معاونت منابع 
انسانی و امور فرهنگی دادگستری کل استان البرز حائز رتبه دوم در بین 
دادگستری های سراسر کشور شد.محمدباقر الفت، معاون منابع انسانی و 
امور فرهنگی قوه قضائیه در پیامی ضمن تقدیر از اجرای ویژه برنامه های 
ابلاغی امور فرهنگی این معاونت به مناسبت دهه اول فاطمیه، کسب رتبه 
دوم در سطح استانی توسط دادگستری کل استان البرز را تبریک گفت.

مدیرکل منابع طبیعی البرز:

توجه ویژه به آبخیزداری و آبخوانداری، یکی از 
راه های عبور از بحران آب 

اصغــر بیات در میزگرد تلوزیونی برنامه 
حرف مردم که از صدا و سیمای مرکز استان 
البرز پخش می شود با موضوع فرو نشست ها 
به بررســی ایــن پدیده زیســت محیطی 
پرداخت.اصغــر بیات در این گفتگو عنوان 
کرد: امروز فرونشســت بــه یک مخاطره 
انســانی تبدیل شده و ناشــی از برداشت 
بی رویه آب اســت.بیات با اشاره به اینکه در دنیا فرونشست بیش از چهار 
میلیمتر بحرانی است، اظهار داشت: ایران در شرایط فوق بحرانی از این نظر 
قرار دارد.مدیرکل منابع طبیعی البرز گفت: میزان بارش در البرز در ســال 
جاری ۶۰ میلیمتر بوده اســت اما در بلندمدت و در همین بازه زمانی  ۱۳۳ 
میلیمتر بوده که با این حساب ۶۰ درصد کاهش بارش را شاهد بوده ایم . وی 
در ادامه گفت این در شرایط است که میانگین بارش سالانه در کشور ما یک 
سوم میانگین جهانی است و در عوض تبخیر و تعرق سه برابر میانگین جهانی 
است.بیات افزود: برای مقابله با بی آبی و کم آبی مدیریت منابع آب سطحی 
باید در البرز جدی گرفته شود که سازه های مکانیکی و اقدامات بیولوژیک 
آبخیزداری و اجرای برنامه های آبخوانداری  در دشت ها در این زمینه موثر 
اســت.بیات در خاتمه گفت: در ۱۰ ســال گذشــته هم از ۱۴۰ هزار هکتار 

عملیات آبخیزداری ۱۰۰ میلیون متر مکعب استحصال آب شده است.
نائب رئیس اتاق بازرگانی البرز:

اولین نشست هم اندیشی هیات مدیره دومین دوره 
خیرین امنیت ساز

یداله مالمیر در اولین جلســه هم اندیشی 
هیات مدیره دومین دوره خیرین امنیت ساز 
اســتان البرز که در محــل اتاق بازرگانی 
برگزار شد، اظهار کرد: خیر امنیت ساز نماد 
مشــارکت مردمی در توسعه نظم و امنیت 
عمومــی در جامعه است.گســترش دامنه 
فعالیت خیرین امنیت ســاز در سطح استان 
البرز به یقین زمینه تعاملات و همکاری های هر چه بیشتر مردم با پلیس را 
فراهم می کند.نائب رئیس اتاق بازرگانی البرز گفت: خیرین امنیت ساز در 
راســتای ارتقای توانمندی و توســعه ماموریت هــای مجموعه انتظامی 
تشــکیل شــده و اســتمرار و پایداری آن نیازمند مشــارکت همگانی و 
حمایت های مادی و معنوی در راستای پیشگیری و کاهش جرائم است که 
با بهره گیری از ظرفیت مجمع خیرین امنیت ساز این مهم دنبال خواهد شد.

آبفای البرز:

تصفیه خانه کرج دو هزار لیتر در ثانیه، از آب سد کرج 
و طالقان راتصفیه می کند

 اصحاب رســانه البرز از مرکز پایش و 
نظــارت بر کیفیت آب و فاضلاب البرز و 
تصفیه خانه آب شرب کرج بازدید کردند و 
پس از آشــنایی با روند کار این دو مرکز، 
با مسئولان و کارشناسان این مراکز گفت 
و گــو کردند. فرزانــه زارعی مدیر مرکز 
پایــش و نظارت بر کیفیت آب و فاضلاب 
اســتان البرز بیان کرد:۱۷ آزمایشــگاه در استان برای پایش آب و پساب 
اســتان فعال اســت و در حال تلاش برای ایجاد هشت آزمایشگاه دیگر در 
استان هستیم.وی با تاکید براینکه روزانه ۱8۰ نمونه در استان البرز مورد 
بررسی و پایش قرار می گیرد،گفت:آب شرب مصرفی مردم البرز از مرکز 
اســتان تا دورترین روســتای طالقان و دیگر شهرستان های استان به طور 
مداوم توســط این مرکز در حال پایش و بررســی است و مرکز پایش به 
شدت پیگیر سلامت آب است، بر همین اساس به مردم در خصوص سلامت 
آب شرب استان اطمینان می دهیم.درادامه این بازدید شهرام حافظ مسئول 
تصفیه خانه های شرکت آبفای البرز گفت:تصفیه خانه کرج با تصفیه دو هزار 
لیتر در ثانیه از آب سد کرج و طالقان، یک میلیون نفر از جمعیت کرج را 
پوشش می دهد.وی افزود: فرآیند تصفیه براساس ۱۷ پارامتر از مشخصاتی 
که آب ســالم باید داشته باشد از جمله شــیمیایی، CO۲ ، نیترات و ... با 
بهترین اســتاندارد روز دنیا انجام می شود.این مسئول یادآورشد:در تمام 
مراحــل تصفیه، آزمایش هــای لازم  روی آب ورودی، حین تصفیه و آب 

خروجی به صورت دائم و بدون وقفه انجام می شود.

نماز عبادی سیاســی جمعه شهرستان کرج به 
امامت آیت الله حســینی همدانی، نماینده رهبر 
معظم انقلاب اسلامی در استان البرز و امام جمعه 
کرج در مصلای بــزرگ امام خمینی رحمه الله 

علیه اقامه شد.
آیت الله حســینی همدانــی در خطبه های نماز 
عبادی سیاســی در مصلای بزرگ امام خمینی رحمــه الله علیه کرج بابیان اینکه 
پیشاپیش حلول ماه رجب، ماه خدا، ماه نبوت و ماه امامت و ولایت را تبریک عرض 
می کنم، بیان داشت: رجب، ماه عظیمی است که با مناسبت های معنوی فراوانی که 
دارد، برکات فراوانی خدای تعالی برای آن در نظر گرفته است. البته اهل ایمان بهره 

می برند. قبلًا راجع به فضیلت استغفار در این ماه زیاد صحبت کردم که سعی کنیم 
از دست ندهیم؛ همین طور روزه این ماه را هرکس توان دارد غفلت نکند.امام جمعه 
کرج در بخش دیگری بابیان اینکه جنگ غزه در حال صدروزه شــدن اســت؛ و 
همچنان باصلابت بااین همه شهید که داده سرپا ایستاده و مبارزه می کند؛ اما رژیم 
صهیونیســتی با همه طمطراقی که داشــته و به تعبیر حضرت آقا آویزان اربابش 
آمریکاست، دچار بحران های متعدد به خصوص امنیت اقتصادی شده، گفت: امروز 
صبح مطلع شدیم که آمریکا به همراه انگلیس و ۱۰ کشور دیگر که همراه خودش 
کرده یمن را موردحمله قرار داده. این یک اشتباه راهبردی بود که بار دیگر استکبار 
به سرکردگی آمریکا و انگلیس انجام داد؛ و قطعاً یمنی ها و جبهه مقاومت، آمریکا 

را و آویزان های به او را از غلطی که کردند پشیمان خواهند کرد.
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در استان2
از میان خبرها

اخبار

نماینده عالی دولت در اســتان البرز 
گفت: امسال نمایشــگاه های بهاره در 
تمامی شهرســتان های استان با هدف 
تنظیم بازار و عرضه کالا با نرخ پایین تر، 

یک ماه زودتر و از بهمن ماه برپا شود.
مجتبی عبداللهی در جلسه تنظیم بازار 
استان که روز یکشنبه ۲۴ دی ماه ۱۴۰۲ 
در سالن شــهدای دولت اســتانداری 
برگزار شد، با تاکید بر تداوم و استمرار 
جدیت قرارگاه نظارت بر بازار و تامین 
کالای اســتان، اتحاد و انسجام حاکم را 
عاملی موثر برای کنترل بازار دانست. 

وی ادامه داد: طی مدت یک هفته هزار 
و ۴۳۰ نظــارت بر بــازار در قالب این 
قــرارگاه صورت گرفتــه و با متخلفان 

برخورد شده است. 
عبداللهی گفت: با توجه به ایام پایانی 
سال که مناسبت هایی همچون دهه مبارک 
فجر، عید نوروز، ماه مبارک رمضان و... 

را در پیش داریم، باید جلسات تنظیم بازار 
به صورت مستمر و با مصوبات عملیاتی 
و ملموس دنبال شــود.وی افزود: امسال 
تمامــی  در  بهــاره  نمایشــگاه های 
شهرستان های استان با هدف تنظیم بازار 

و عرضه کالا با نــرخ پایین تر، یک ماه 
زودتر و از بهمن ماه برپا شود.اســتاندار 
البرز گفت: باید از ظرفیت تولیدکنندگان 
بزرگ استان اســتفاده کنیم تا کالاها با 
بهــای کمتری در نمایشــگاه های بهاره 

عرضه شود. در این نمایشگاه ها باید اقلام 
خوراکی، شوینده و بهداشتی، پوشاک و 
هر آنچه که مورد نیاز مردم با توجه به ایام 
ذکر شده اســت، عرضه شود. عبداللهی 
گفت: نظارت ها بایــد بر مبنای قانون و 
رعایت احترام کسبه و مردم باشد چراکه 
کیفیــت ایــن نظــارت هــا، موجبات 
رضایتمندی مردم را فراهم می کند. وی 
افــزود: نظارت بر مرغــداری ها، روند 
تولید جوجه و تامین نهاده باید با ساختار 
ویــژه ای طی تعامل با وزارتخانه متبوع 
گفــت:  شود.اســتاندارالبرز  دنبــال 
جهادکشــاورزی اســتان بایــد تمامی 
موضوعــات مربوط به تامیــن مرغ و 
گوشــت را زیر نظر داشته باشد و ذخایر 
مرغ در ســردخانه ها افزایش یابد. برنامه 
ریزی جهت تامین میوه تنظیم بازار استان 
باید در جلسات ویژه و با حضور مسئولان 

مربوطه با جدیت دنبال شود.

نماینده عالی دولت در استان البرز

امسال نمایشگاه های بهاره با هدف تنظیم بازار یک 
ماه زودتر آغاز به کار می کنند

مدیرکل بهزیستی اســتان البرز در گفت وگو با 
خبرنگاران استان گفت : بمنظور ارتقاءسطح کیفیت 
و سلامت زندگی مردم و همچنین افزایش آگاهی در 
زمینه کاهش آسیبهای اجتماعی ،طرحهای آموزشی 
توسط کارشناسان متخصص بهزیستی در گروههای 

مختلف در حال اجرا می باشد.
وجیهــه محمدی فلاح در ادامه گفت: طی ۹ ماهه 
ســال جــاری طرحهــا وبرنامه های آموزشــی با 
موضوعات آمــوزش پیــش از ازدواج ،آموزش 
زندگی خانواده ، طرح کنترل و کاهش طلاق و طرح 
مراقبت و بهبود خانواده در ۵ ســال اول ازدواج در 
ادارات ،مدارس ،دانشــگاههاو محلات ،توســط 
مراکز و موسســات تحت نظارت بهزیســتی برای 
تعــداد ۶ هــزار نفــر اجرایی گردیــد. مدیرکل 

بهزیستی البرز گفت:  از تعداد اعلام شده ۲۴۹۷ نفر 
تحت آموزش پیش از ازدواج وبه تعداد ۱۶۷۹ نفر 

آموزش زندگی خانواده ارائه گردید.
وی اضافــه کرد: تعداد ۹۴۷ زوج متقاضی طلاق 
مورد غربالگــری و ارزیابی روانی-اجتماعی قرار 
گرفته واز خدمات مشــاوره ای پیش از طلاق بهره 
مند شــدند و همچنین تعداد ۲۶۶ نفراز طریق طرح 
مراقبت و بهبود خانواده در ۵ سال اول ازدواج تحت 
آموزش قرار گرفتند.مدیرکل بهزیستی در خصوص 
اجرای طــرح مانا که با هدف آموزش مشــارکت 
اجتماعی به نوجوانان ۱۳ تا ۱8 ســال درراســتای 
ارتقاء سطح مســئولیت پذیری اجتماعی و سلامت 
روانی و همچنین پیشــگیری از آسیبهای اجتماعی 
اجرا میگردد بیان داشت: تعداد ۶۱۱ نفر از مخاطبین 

افــراد محلی ،زندانیان ، کانــون اصلاح و تربیت ، 
محصلیــن مــدارس و بخشــی از مددجویان تحت 

پوشش کمیته امداد آموزش داده شدند.

طرح های و برنامه های آموزشی بهزیستی با هدف پیشگیری
 از آسیب های اجتماعی در حال اجرا می باشد

امام جمعه کرج:

حمله آمریکا و انگلیس به یمن یک اشتباه راهبردی بود

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز بر 
تسریع در صدور اســناد رهنی پروژه های نهضت 
ملی مسکن در سایت های مختلف استان بویژه شهر 
جدید مهســتان تاکید کرد و گفت: پیشبرد اهداف و 
برنامه های نهضت ملی مســکن در البرز به ویژه در 
شهر جدید مهستان که به عنوان یکی از سایت های 
اصلی این پروه در طرح ملی مدنظر است، از اهمیت 
ویژه ای برخوردار اســت در این راســتا ضمن تقدیر از همکاری و تعامل اداره کل 
ثبت اســناد اســتان انتظار می رود نسبت به تسریع در صدور اسناد رهنی منطقه به 
عنــوان یکی از محــوری ترین امور مربوط به طرح، اقــدام لازم صورت پذیرد. 

همچنین انجام امورات اداری شهروندان که در آینده ای نزدیک جمعیت بالایی را 
در خود جای خواهد داد، اهمیت ویژه ای دارد که امید می رود با همکاری مسئولان 
شــهر جدید مهستان و اداره کل ثبت اسناد شاهد راه اندازی نمایندگی این اداره در 
منطقه باشــیم.وی ضمن تقدیر از همکاری بانک مسکن استان در ارائه  تسهیلات 
مورد نیاز در اجرای طرح ملی نهضت مســکن خواســتار همکاری سایر بانک های 
عامل استان در این پروژه شد و گفت: سهمیه استان البرز در اجرای طرح ملی نهضت 
مسکن،۹8  هزار و 8۵8 واحد است که خوشبختانه با ورود عملیاتی استاندار البرز 
به نتایج خوبی دســت یافته است. در این راســتا از تمامی بانک های استان اعم از 
دولتی و خصوصی انتظار می رود در کنار بانک مســکن اســتان، یاریگر مسئولان 

در اعطای تسهیلات مورد نیاز به شهروندان باشند.

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری:

صدور اسناد رهنی پروژه های نهضت ملی مسکن تسریع شود

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز با 
تاکید بر لزوم بهره گیــری از تمام ظرفیت ها و 
اقدام های فنی و قانونی برای مدیریت مصرف آب 
در شــرایط خشکســالی موجــود، از الزام 
دســتگاه های اجرایی، اداره ها و سازمان های 
دولتی برای صرفه جویی بیست و پنج درصدی 
در مصارف آب، با اشاره به تدوین برنامه جامع 
مدیریت تنش آبی، اظهار داشــت: این برنامه 
جامع شــرکت آب و فاضلاب استان البرز در مواجهه با شرایط کم آبی است و تمامی 
معاونت ها و امورات تابعه شرکت مکلف هستند این مجموعه را طی برنامه زمان بندی 

شده تقسیم و مطابق آن اقدام و به صورت مستمر عملکردها را رصد کنند.
حمیدرضا نامداری مدیریت تنش آبی را در شــرایطی که البرز چهارمین ســال 
پیاپی خشکســالی را تجربه می کند، یک اقدام و ماموریت فراســازمانی خواند و 
افزود: باید ضمن برقراری تعامل و نشست های مشترک با مسئولان سایر دستگاه ها 
ازجمله فرمانداری ها، حساســیت موضوع را تبیین و همکاری مسئولان شهرها و 
روســتاهای مختلف را در این زمینه جلب کنند تا با بهره گیری از تمام ظرفیت ها و 

منابع موجود، شرایط تنش آبی را با دغدغه کمتری پشت سر گذاریم.
مدیرعامل آب و فاضلاب اســتان البرز سپس با تاکید بر لزوم برخورد قانونی با 
انشــعاب های غیرمجاز آب گفت: انشعاب های غیر مجاز هم به دلیل آسیبی که به 
شــبکه وارد می نماید،در دســتورکار جدی مجموعه قرار گرفته و باید با جدیت 
شناسایی و جمع آوری شود.وی آموزش همگانی شهروندان برای استفاده از پمپ 
و مخزن به صورت توأم در تاسیســات داخلی را ضروری خواند و افزود: یکی از 
اقدام های فنی در زمینه مدیریت مصرف، مدیریت فشار آب شبکه است که در این 
زمینه نظارت و کنترل شیرخط ها همانند فشارشکن ها ضروری است و اگر بتوانیم 
با مدیریت فشــار آب به میزان پنج درصد از هدررفت آب جلوگیری کنیم، افزون  

بر چهل میلیون مترمکعب صرفه جویی آب خواهیم داشت.

رئیس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای کرج 
گفت: طی سه ماه گذشته 300 شاخه گاردریل با 
هدف ارتقای ایمنی کاربران جاده ای در محورهای 

تحت پوشش نصب و تعمیر شده است.
رضا رمضانی با اشاره به عملکرد سه ماه گذشته 
اداره راهداری این شهرستان اظهار کرد: نصب ۱۰ 
مــورد پلیس مجازی در نواحــی و خروجی های 
مدنظر پلیس راه و مســتعد حادثه، نصب و تعمیر 
۳۰۰ شاخه گاردریل در محورهای تحت پوشش، نصب ۳۰ عدد چراغ چشمک زن در 
خروجی های آزادراه کرج- قزوین و روکش محور قزلحصار از جمله این اقدامات بود. 
نصب نرده بر روی نیوجرسی های وسط آزادراه کرج- قزوین جهت جلوگیری از عبور 
عابرین پیاده، اصلاح و ترمیم درزهای آزادراه محدوده مهرویلا، رگلاژ و تسطیح محور 
قزلحصار به طول ۱۲ کیلومتر، ریزش برداری محور دروان- آتشــگاه، ادامه ساخت 
راهدارخانه های خاتم و عوارضی سابق، نصب نیوجرسی در نقاط پرتگاهی لاین شمالی 
آزادراه تهران- کرج محدوده درنا، لاین جنوبی محدوده ساسانی و لاین جنوب فاز ۴ 
مهرشهر، لکه گیری محور کیانمهر- ماهدشت به طول پنج کیلومتر نیز در این بازه زمانی 
انجام شــده است.این مسئول توضیح داد: جمع آوری ۲۰ دکه دستفروش غیرمجاز در 
محور برغان، جمع آوری ۴۰ تابلوی غیرمجاز در حاشیه راه های تحت پوشش، شست 
و شوی تابلوهای آزادراه کرج- قزوین، تعریض محور آتشگاه- برغان، رگلاژ سه نقطه 
حادثه خیز در آتشــگاه، تنقیه پاکسازی و آبروهای آزادراه تهران- کرج محدوده های 
خاتم، گرمدره، فردیس لاین جنوبی و نصب تابلوهای پیش آگاهی در محدوده حصارک، 
گلشــهر، مهرویلا، اســتاندارد، فردیس و گرمدره نیز در سه ماهه فصل پاییز توسط 
نیروهای راهداری اداره شهرســتان کرج اجرا شده است.وی در پایان با اشاره به اینکه 
پاکســازی مکانیزه و جاروزنی دستی آزادراه کرج- قزوین نیز به طور مستمر انجام 
می شــود، گفت: نیروهای راهداری این شهرستان با تمام توان برای خدمت رسانی به 

کاربران جاده ای تلاش می کنند تا مسیر خدمت رسانی به مردم هموارتر شود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان البرز:

الزام دستگاه های اجرایی البرز به کاهش 25 درصدی مصرف آب
رئیس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای:

نصب و تعمیر 300 شاخه گاردریل در راه های کرج



شهردار فردیس:

آغاز عملیات اجرایی ۲ قرائت خانه در فردیس
 شهردار فردیس از آغاز عملیات اجرایی 
۲ قرائــت خانه در فردیس خبر داد و اظهار 
کــرد: این دو قرائت خانه قرار اســت در 
شــهرک رزکان نو منطقــه ۲ و بلوار امام 

رضا)ع( منطقه یک احداث شود.
محمدرضا احمدی نژاد گفت : مســاحت 
هریــک از این قرائت خانه ها ۲۷۰ متر مربع 

اســت و برای احداث آنها حدودا ۱۰۴ میلیارد ریال در نظر گرفته شده است.
شهردار فردیس خاطرنشان کرد: در صدد هستیم این پروژه ها را در نیمسال اول 
سال ۱۴۰۳ به بهره برداری برسانیم.وی هدف از احداث قرائت خانه ها را توسعه 
فرهنــگ کتابخوانی الکترونیکی و ایجاد فضایی جهت برگزاری کلاس های 
آموزشی برای شهروندان اعلام کرد و گفت: توسعه زیرساخت های فرهنگی 
به طور ویژه در دستور کار مدیریت شهری فردیس است.احمدی نژاد تصریح 
کرد: مدیریت شهری فردیس در صدد است با ایجاد فضاهای فرهنگی و ورزشی، 
نیاز شهروندان به مراکز تفریحی، فرهنگی و ورزشی را جهت گذران اوغات 
فراغت برآورده کرده و سطح کیفی زندگی شهری را بیش از پیش ارتقاء دهد.

با حضور بهزاد غفاری، مدیرکل آموزش فنی وحرفه  ای

برگزاری پنجمین جلسه هیات نظارت بر امور 
آموزشگاه های آزاد فنی و حرفه ای استان البرز

با حضور بهزاد غفــاری مدیرکل و کلیه 
اعضاء، پنجمین جلسه هیأت نظارت استان در 
ســالجاری با موضوعات مختلفی از جمله 
ایجاد شــعبه در شهرســتان کرج و مراکز 
شهرســتانها، موافقت با تمدید مجوز، لغو 
پروانــه تأســیس، تخلفــات منتســب به 
آموزشگاهها، انتقال، پرداخت تسهیلات به 

آموزشگاه ها و همچنین واگذاری ها برگزار شد.بهزاد غفاری مدیرکل آموزش 
فنی و حرفه ای استان البرز در این جلسه تقویت و توسعه بخش خصوصی را 
اولویت مهم ســازمان آموزش فنی و حرفه ای کشورعنوان و اظهارداشت: 
باتوجه به اینکه آموزشگاه های آزاد فنی و حرفه ای نقش مهمی جهت حرکت 
در مســیر توسعه، سازندگی و اشــتغالزایی ایفا می کنند، تأمین بخش اعظم 
نیروهای ماهر و متخصص در حرفه های مختلف مورد نیاز بازار کار، وظیفه 
خطیری اســت که بخش خصوصی می تواند در آن نقش آفرینی کند.غفاری 
همچنین خواستاراصلاح ساختارها بر مبنای شیوه نامه های سازمان آموزش 

فنی و حرفه ای کشور و رفع مشکلات حوزه آموزشگاه های آزاد شد.

با حضور امام جمعه محترم و رئیس شورای شهرستان

شورای فرهنگ عمومی شهرستان چهارباغ برگزار شد
جلسه ی شورای فرهنگ عمومی شهرستان 
چهارباغ به ریاست حجت الاسلام حاج آقای 
دربانی امام جمعه  محترم و با حضور مهندس 
جعفری اسکندرلو فرماندار ، مهندس افشاری 
نیا رئیس شــورای شهرستان و نائب رئیس 
شــورای اسلامی شــهر ، مهندس موسوی 
شــهردار و اعضای شورای فرهنگ عمومی 

شهرستان در مسجد شهرک ابریشم چهارباغ برگزار شد. در ابتدای جلسه پس از 
تلاوت آیاتی چند از کلام الله مجید، دبیر شــورا ضمن قرائت مصوبات جلسه 
گذشته و موضوعات و اقدامات انجام گرفته آن داشتند.لازم به ذکر است در این 
جلسه پس از بررسی و تبادل نظر پیرامون موضوعات مطرح شده در خصوص 
دستور جلسه، برنامه ریزی و تصمیماتی بر اساس خرد جمعی اتخاذ و مصوب 
گردید.از مصوبات مهم جلسه به  تامین تدارکات لازم برای برگزاری مراسم 
اعتکاف دانش آموزان شهرستان، برگزاری مراسم ولادت حضرت علی )ع( و 

روز پدر و مناسبت های پیش رو در ماه رجب می توان اشاره کرد.

فرماندار فردیس:

نتیجه مطالبه گری هدفمند، افزایش امیدآفرینی است
فرمانــدار فردیس گفــت: مطالبه گری 
هدفمند توســط اصحاب رســانه موجب 
افزایــش امیدآفرینــی در جامعه و ایجاد 
انگیــزه بــرای حضور پرشــور مردم در 
انتخابات اســت. اما مطالبه گری مخرب 

قطعا نتیجه معکوس خواهد داشت.
خداداد کاشــفی، فرمانــدار فردیس در 

نشست با فعالان و اصحاب رسانه شهرستان که شامگاه سه شنبه در سالن 
ایثار شهرداری فردیس برگزار شد؛ با بیان اینکه یکی از ویژگی های نظام 
جمهوری اســلامی مردم سالاری دینی اســت، اظهار کرد: مردم در تمام 
شئون این حکومت از جنگ، تحریم غیره مردم مشارکت داشته  و پشتبان 
نظام بوده و هســتند.وی  یکی از شــئون مردمسالاری دینی را مشارکت 
سیاســی  دانســت و افزود:  اصحاب رســانه و فعــالان فضای مجازی 
موثرترین افراد در  راستای افزایش مشارکت سیاسی مردم  هستند و می 
توانند مردم را به حضور پرشــور در انتخابات دعوت کنند. مطالبه گری 
هدفمند از ســوی اصحاب رسانه می تواند موجب افزایش امیدآفرینی در 
جامعه و ایجاد  انگیزه برای حضور پرشــور مردم  در انتخابات باشــد. اما 

مطالبه گری مخرب نتیجه معکوس خواهد داشت.

بازدید مدیرکل کتابخانه های عمومی البرز از دو 
کتابخانه شهرکرج

در جهت توسعه و شــاداب سازی کتابخانه های عمومی استان البرز، 
علــی معدنی پور مدیرکل کتابخانه های عمومی اســتان از دو کتابخانه 

شهر کرج بازدید کرد.
در جهت توســعه و شاداب سازی کتابخانه های عمومی استان البرز و با 
هدف بررســی وضعیت کتابخانه های عمومــی، علی معدنی پور مدیرکل 
کتابخانه های عمومی استان به همراه کاظم قاسمی معاون امور کتابخانه ها 
و حســین ذکریا پور رئیس اداره شهرســتان کرج  از دو کتابخانه  عمومی 
درشــهرکرج بازدید کرد.در این بازدیدها مدیرکل کتابخانه های عمومی 
استان البرز از آخرین وضعیت کتابخانه های عمومی علامه حلی و شهیدان 
نصیری شــهر کرج مطلع و ضمن گفتگو با کتابداران و اعضای کتابخانه ها 
آخرین شــرایط کتابخانه های عمومی را مورد بررسی قرارداد،همچنین در 
این بازدیهــا مدیرکل کتابخانه های عمومــی  برافزایش تنوع خدمات به 
اعضای کتابخانه های عمومی و شاداب سازی محیط کتابخانه ها تاکید کرد.

جابــری انصاری: اینفلوئنســرها و 
بلاگرها می بایســت در قبال مسائل 
اجتماعــی همچــون حادثــه تلخ 
تروریستی کرمان، در سالروز شهادت 
شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانی، پر 

رنگ تر ظاهر می شدند.
ســعید جابــری انصــاری، مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اســلامی استان البرز، 
اظهار داشت: همانگونه که اینفلوئنسرها 
و بلاگرهــا جــزو فعالان مجــازی در 
شبکه های مجازی مختلف بوده و از این 
راه به کســب و کار مشغولند و در این 
مســیر کسب درآمد می نمایند  باید این 
نکتــه را بدانند که آنهــا در قبال همه 
مســائل اجتماعــی و فرهنگی کشــور 
مســئولند و مکلفند در این مسیر ادای 
وظیفه نمایند.مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان البرز، تصریح کرد: تعداد 
زیــادی از ایــن فعالان در شــبکه های 
اجتماعی در امنیــت اقتصادی که نظام 
مقدس جمهوری اســلامی بــرای آنها 

فراهــم آورده در زمینــه هایی همچون 
آشپزی، خودآرایی، دکوراسیون، سبک 
زندگی و ... کســب رزق می کنند، آیا 
نبایــد در بحث ســایر مســئولیت های 
اجتماعی توجه بیشتری داشته و به تاثیر 
گــذاری در آن مســئولیت ها برای همه 

ســنین در جامعه متعهد باشند؟!جابری 
انصاری، خاطرنشــان کــرد: به عنوان 
نمونه وقتی در مراســم سالگرد قهرمان 
ملی و سردار دلها شهید سپهبد حاج قاسم 
سلیمانی، تعدادی از هم وطنان عزیزمان 
اعــم از زن و کــودک در بمب گذاری 

تروریســت های ملعون به فیض رفیع 
شهادت رسیدند، وظیفه این تأثیرگذاران 
در شــبکه های اجتماعی این بود که در 
پست های خود بیشتر به محکومیت این 
حادثه خونبار پر رنگ ظاهر می شدند، 
همچنیــن در موضوعــات مختلفی که 
کشــور امروزه درگیر با آن است مانند 
بحث تحریم ها و فشارهای اقتصادی و 
آســیب های اجتماعــی کــه از طریق 
دشــمنان انقلاب بر مــردم وارد آمده، 
اینفلوئنســرها و بلاگرهــا مکلفنــد با 
پست های انگیزیشی خود مدافع نظام و 
مردم عزیز ایران اسلامی باشند.مدیرکل 
فرهنگ و ارشــاد اســلامی استان البرز، 
ادامه داد: در سال جاری که سال مشارکت 
سیاسی مردم در انتخابات است و شکوه 
وحــدت ملی بــرای تعیین سرنوشــت 
محسوب می گردد نقش اینفلوئنسرها و 
بلاگرها در ادای حق مسئولیت اجتماعی 

بیش از پیش باید باشد.

نشســت خبری امام جمعه کوهسار ومدیر عامل 
موسسه مشــکات، حجت الاسلام مجتبی محمدی با 
اصحاب رسانه ســاوجبلاغ درمحل دفتر امام جمعه 
برگزارشــد. حجت الاســلام محمدی از برگزاری 
سومین دوره مسابقات بین المللی ومردمی مشکات 
خبرداد وگفت: این مســابقات در رشته های مختلف 
علوم قرآنی برگزار خواهد شد و ثبت نام آن آغازشده 

و تاپایان بهمن ماه ادامه دارد.
امام جمعه کوهســارو مدیرعامل موسســه مشکات 

توضیح داد: مسابقات بین المللی قران ازسال ۹۸ تابحال 
درزمینه آموزش و مســابقات قران کارهای باارزشی 
درایــن خصوص انجام داده و تاکنون بیش از ۱۴۰ هزار 
نفر از کشــورهای مختلف دراین مســابقات شــرکت 
کرده اند، مســابقات به عنوان نمونه بدین شکل است که 
در رشته های قرائت تقلیدی که در آن از ۴ استاد مطرح 
دنیا آیات قرآن تلاوت می شود و شبیه ترین اجرا، برنده 
اعلام خواهد شد.دراین موسسه درطول هفته حدود ۷۰ 
کلاس آموزشــی در خصوص علوم قرآنی و دوره هایی 
بــرای حفظ آیات قران ازجمله روخوانی، روان خوانی، 
ترتیــل وحفظ قرآن برگزار می شــود، همچنین درپایان 
جوایزی برای برندگان در نظر گرفته خواهد شد. شرایط 
ســنی شرکت درمســابقات زیر۴۰ سال می باشد، چون 
سطح مسابقات به دلیل بین المللی بودن بسیاربالا خواهد 
بــود، لذا داوطلبان می توانند برای اطلاعات بیشــتر به 
ســایت MQmeshkat.com مراجعــه نماینــد و 
اطلاعــات کامــل را دریافــت کنند وثبت نــام کنند.
درمسابقات کشوری نفر اول کشور خودمان را مشخص 

می کنیم ودر نهایت از هر کشــوری یــک نفر نماینده 
معرفی می شــود. به این ترتیب که در مراحل مقدماتی 
ونیمــه نهایی بعداز بازبینی و پالایش توســط داوران 
وباتوجــه به امتیازات شــرکت کننــدگان نماینده هر 

کشوری معرفی می شود.
نماینــده ولــی فقیه در کوهســار اظهار کــرد: تنها 
موسســه ای که مجوز برگزاری مسابقات بین المللی را 
کســب کــرده اســت و بــا مجــوز کارش را انجام 
می دهد،موسســه مشکات است و لازم به ذکر است که 
تمام کلاســها وحضور در مســابقات رایگان می باشد 
وهزینه هــا از طریــق خیرین و دولتی تامین می شــود. 
داوری از ابتدای اسفند شروع می شود و مراسم اختتامیه 
در ۱۶فروردیــن ماه برگزارخواهد شــد.وی در بخش 
دیگری از ســخنان خود گفت: دربحث انتخابات حضور 
پرشــور مردم، موجب تضمین امنیت ملی خواهد شــد 
وانتظار داریم اهالی رســانه باقدرت هرچه بیشتر برای 
ترغیــب مردم در شــرکت در انتخابات تلاش کنند،لذا 

حضور در انتخابات یک تکلیف شرعی است.

 مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز: 

اینفلوئنسرها وبلاگرها در قبال مسائل اجتماعی وفرهنگی مسئولیت پذیر باشند

نماینده ولی فقیه در کوهسار:

سومین دوره مسابقات بین المللی ومردمی مشکات برگزار خواهد شد
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آیین اختتامیه مسابقه نامه ای به سردار دل ها برگزار شد
مراســم اختتامیه و اهدا جوایز نامه ای به سردار دل ها و 
تجلیل از پیشکســوتان عرضه جهاد، مقاومت و مدافعان 
حرم در ســاوجبلاغ برگزار شد.مراسم اختتامیه مسابقه 
نامه ای به ســردار دل ها با حضــور جمعی از خانواده های 
شــهدا، جانبازان و ایثارگران و منتخبان این جشــنواره 
سراسری  در سالن سینمای ۹ دی هشتگرد برگزار شد. حضور گسترده و استقبال بی 
نظیر دانش آموزان، دانشــجویان و اقشار مختلف مردم در مسابقه نامه به سردار دل 

ها حاج قاســم ســلیمانی قابل توجه بود. مسابقه نامه به ســردار دل ها با همکاری 
دستگاه های فرهنگی استان از دوماه پیش با دادن یک فراخوان آغاز شد  و انصافا آثار 
ارزشمندی به دبیر خانه رسید که قابل تقدیر است.این مراسم  با استقبال گسترده مواجه 
شد و با توجه به عرض ارادت شرکت کنندگان به سردار دل ها و ارزشمند بودن همه 
آثار کار داوری بسیار سخت بود. تجلیل و تکریم از پیشکسوتان دفاع مقدس جلوه ای 
از روشــنگری نســبت به یاد، راه، پیام و هدف شهیدان است.از سه هزار اثری که از 
سراســر کشــور به دبیر خانه سر دار دل ها ارسال شده بود ۶۵۰ اثر متعلق به شرکت 
کنندگان این استان بود که در نهایت با رای داوران ۶۵ اثر در مقاطع مختلف  انتخاب 

و حائز دریافت تندیس، لوح و هدیه نقدی این آئین شدند. 

3 فرهنگ و هنر مدیرکل حفاظت محیط زیست البرز:

توزیع علوفه خشک در منطقه حفاظت شده 
البرز جنوبی

مدیرکل حفاظت محیط زیســت 
البرز از توزیع علوفه خشک در منطقه 

حفاظت شده البرز جنوبی خبر داد.
به گزارش کوه ســرفراز به نقل از 
روابط عمومــی، مدیرکل حفاظت 
محیط زیست البرز گفت: با توجه به 
بارش برف و برودت هوا در مناطق کوهستانی و پیشگیری از 
هرگونه مشــکل برای حیات وحش جهت تأمین منابع غذایی، 
برنامه توزیع علوفه در منطقه حفاظت شده البرز جنوبی و سایر 
نقاطی که امکان حضور حیات وحش وجود دارد، توسط محیط 
بانان استان صورت گرفت.علوفه کافی جهت توزیع در مناطق 
تحت مدیریت استان تهیه شده و در مواقع ضروری که حیات 
وحش با مشکلی در این زمینه روبرو شوند توسط محیط بانان 
در این زیســتگاه ها توزیع می شود.مجید درگی  از عموم مردم 
خواست در صورت نزدیک شدن حیات وحش  به کنار جاده ها 
یا مناطق مسکونی روستایی و حاشیه شهرها نسبت به همکاری 
در حفاظت از این حیوانات اهتمام داشــته و در اســرع وقت با 
سامانه ۱۵۴۰ ارتباط برقرار کرده و مأموران محیط زیست را 

از ورود حیات وحش به این مناطق آگاه کنند.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز:

استان البرز میزبان شایسته ای برای بیست و 
یکمین کنفرانس ملی فیزیک خواهد بود

علی حجرگشت مدیر کل آموزش 
و پرورش استان البرز در آئین افتتاحیه 
بیست یکمین کنفرانس ملی آموزش 
فیزیــک عنــوان کرد: آمــوزش و 
پرورش به عنــوان فراگیرترین نهاد 
حاکمیتی در کشور شناخته می شود، 
بنابراین وظیفه و رسالت ما در آموزش و پرورش از همه نهاد ها 
بیشتر و والاتر است.  در سند تحول بنیادین و با در نظر گرفتن 
همه ی ساحت های تربیتی، تعیین و تکلیف هایی برای ما صورت 
گرفته است که می بایست آن را در مدارس جاری کنیم و رسالت 
بزرگ ما معلمان این اســت که در تمامی حوزه ها  فعال بوده و 
این تربیت تمام ساحتی را به آینده سازان این کشور انتقال دهیم.  
توجــه آموزش و پرورش به چنیــن رویدادهایی می تواند در 
راســتای افزایش توان علمی کشور موثر باشد و در نتیجه آن 
موجبات پیشرفت های هرچه بیشتر کشور عزیزمان ایران اسلامی  
رقم بخورد و یکی از مســیر هایی که می توان تحقق بخش این 
مطلب باشــد، عملیاتی سازی این چنین رویدادها در مدارس  و 
شناسایی استعدادها است.  دانش آموزان دوازده سال  به صورت 
رسمی در دستان من و شما هستند و در همین ساعت ها می توان 
با برنامه ریزی درست، تاثیر گذاری درست داشته و بسیاری از 
مسائل را بازگونماییم و مسیری برای پرورش استعدادها و به قله 
رســاندن فرزندان این کشور بسازیم؛ در مواقعی شاهد هستیم 
تاثیرگذاری که یک معلم برای دانش آموزان دارد، بعضاً از پدر، 

مادر و دیگراعضای خانواده بیشتر است.

مدیرکل انتقال خون البرز:

بیش از ۴۵ هزار واحد خون در البرز اهدا شد
مدیرکل انتقــال خون البرز اعلام 
کــرد: ۴۵ هــزار و ۱۲۳ واحد خون 
توسط مردم این اســتان در ۹ ماهه 
سال جاری به بیماران اهدا شده است.
دکتر محمد میری روز شنبه در گفت 
و گو با ایرنا اظهار کرد:طی این مدت 
۵۹ هزارو ۷۰ نفر برای اهدای خون به مراکز انتقال خون البرز 
مراجعه کردند که ۲۱هزارو ۶۲۴ نفر آنان اهدا کننده مســتمر 
هستند.از مجموع خون های اهدا شده ، یک هزارو ۹۵۲ واحد 
مربوط به بانوان اســت که بیش از چهار درصد اهدای خون 
اســتان را شامل می شود.تامین خون ســالم و کافی نیازمند 
مشارکت همه اقشار جامعه به ویژه بانوان است.مهمترین عامل 
کاهش میزان مشارکت بانوان در امر خداپسندانه اهدای خون 
نگرانی از ایجاد کم خونی در این قشــر است.تصور برخی از 
بانوان بر این است که اهدای خون ممکن است برای آنان مضر 
باشــد اما واقعیت این اســت که فقط در موارد خاص بانوان 
شرایط متفاوتی از آقایان دارند و قادر به اهدای خون نیستند.
بانوان اطمینان داشــته باشند که پزشکان سازمان انتقال خون 
پس از انجام ســنجش مربوط به کم خونی اقدام به خونگیری 
از آنــان می نمایند.  اکنون مراکز اهدای خون اداره کل انتقال 
خون اســتان البرز شامل اداره کل انتقال خون ، مرکز توحید و 

مرکز مهربانو پذیرای اهدا کنندگان خون هستند.
رئیس اتاق بازرگانی صنایع، معادن و کشاورزی البرز:

صادرات ۱۷ هزار کانتینر سبزی و صیفی جات 
از البرز به کشورهای خلیج فارس

رییــس اتاق بازرگانــی صنایع، 
معادن و کشــاورزی اســتان البرز 
عنوان کرد: بیشترین صادرات البرز 
را مــواد غذایی از جمله ســبزی و 
صیفی جات و دارو تشکیل می دهد.
پرهــام رضایــی در نشســت 
مطبوعاتی روز چهارشنبه ۲۷ دی ماه که در اتاق بازرگانی 
البرز برگزار شــد، با اشــاره به افزایــش دو برابری میزان 
صــادرات البرز اظهــار کرد: ســالانه ۲۴ هــزار کانتینر 
محصولات کشــاورزی از این اســتان به کشورهای حوزه 
خلیج فارس صادر می شــود که از ابتدای سال جاری تاکنون 
۱۷ هزار کانتینر صادر شــده اســت. اکنــون البرز به تمام 
کشورهای حوزه خلیج فارس از جمله امارات، بحرین، عمان 
و کویت صادرات محصول دارد و کشــورهای چین، روسیه 
و قاره آفریقا از مقصدهای دیگر صادرات اســتان هســتند.
رییس اتاق بازرگانی البرز ادامه داد: برای توسعه تجارت تا 
پایان سال جاری دو هیات بازرگانی این استان به کشورهای 
روســیه و امارات اعزام می شــوند.رییس اتاق بازرگانی 
صنایع، معادن و کشاورزی استان البرز گفت: از ابتدای سال 
جاری تاکنون ۹ نشســت شورای گفت گوی دولت و بخش 
خصوصی برگزار شــده که ۶۹ مصوبه برای گره گشایی از 
مشکلات تولید و صادرات داشته است.رضایی ادامه داد: از 
این تعداد ۹ مصوبه آن ملی و مابقی اســتانی اســت که ۸۶ 

درصد مصوبه ها اجرا شده یا در حال اجرا است.

اخبار

از میان خبرها

نائب رئیس کمیسیون صنایع مجلس گفت: برخی 
افراد زمانیکه به قیمت گذاری محصولات می رسیم 
با جدیت از آزادسازی قیمت ها دفاع می کنند اما به 
تناســب آن، صحبتی از افزایش عادلانه حقوق ها 
نمی شــود، اگر می خواهیم قیمت ها را آزاد کنیم، 
حقوق ها نیز باید به روز و واقعی شده و قدرت خرید 

مردم درطول زمان حفظ و تقویت شود.
مهدی عســگری درباره عدم تناسب افزایش قیمت 
کالاهــا و خدمات با میزان رشــد حقوق کارمندان و 
کارگران، گفت: ما بــا یک چرخه معیوب در مباحث 
اقتصادی و قیمت گذاری روبه رو هستیم؛ یکی از این 
مشــکلات، تعیین میزان افزایش حقوق ها متناسب با 
تورم اســت به عبارتی وقتی نوبت به افزایش حقوق  
کارمندان و کارگران می رسد، می گویند این افزایش 
موجب تورم خواهد شــد که این نگاه در سال های 

اخیر موجب شــده افزایش حقوق حتی کمتر از نصف 
تورم باشد.نماینده کرج، اشتهارد و فردیس در مجلس 
شورای اسلامی ادامه داد:چگونه هنگام قیمت گذاری 
کالاها و خدمات، قیمت تمام شــده به دقت محاسبه و 
به روز می شود، اما این نگاه برای میزان افزایش حقوق 
به کار گرفته نمی شــود، به طور مثال در حالیکه نرخ 
تورم بیش از ۴۰ درصد بود اما حقوق فقط ۲۰ درصد 
رشد داشــت و تکرار این موضوع در سنوات متوالی 
موجب شــده، قدرت خرید مردم کاهش مضاعف پیدا 
کند در واقع تورم به صورت تصاعدی افزایش داشته 
امــا در مقابل قدرت خرید پایین مانده اســت که این 
موجب خسارت به حقوق بگیران شده است.برخی افراد 
زمانــی که به قیمت گذاری محصولات می رســیم به 
صورت جدی از آزادسازی قیمت ها دفاع می کنند اما 

به تناســب آن صحبتی از افزایــش عادلانه حقوق ها 
نمی شود، اگر می خواهیم قیمت ها را آزاد کنیم، حقوق ها 
نیز باید به تناسب به روز و واقعی شود به عبارتی دیگر 
اگر قرار اســت قیمت ها با دلار ســنجیده شــود، باید 

حقوق ها نیز با همین معیار افزایش یابد.

عسگری، نماینده مجلس:

آزادسازی قیمت ها و سکوت درباره معیشت و قدرت خرید مردم

مدیر شعب بانک توسعه تعاون استان البرز 
از پرداخــت بیــش از 11.552 میلیارد ریال 
تسهیلات در قالب 2700 فقره پرونده اعتباری 
به بخشــهای مختلف اقتصادی استان شامل 
صنعت و معدن، کشاورزی، بازرگانی و خدمات، 
اشــتغال مددجویان  و  فرزندآوری  ازدواج، 
تحت پوشــش نهادهــای حمایتی طی ۹ ماه 

گذشته خبر داد.
 علی غیاثی مدیر شــعب اســتان با اشاره به 
پرداخت بیش از ۱۱ هزارمیلیارد ریال تسهیلات طی ۹ ماهه سپری شده سال جاری 
اظهار داشــت: هدف اصلی بانک توسعه تعاون هدایت صحیح منابع مالی به سمت 
و سوی حمایت از تولید و ایجاد اشتغال پایدار بوده و برنامه ریزی ها و سیاستهای 
بانــک همواره بر مبنای جلوگیــری از اتلاف منابع و انحــراف در نحوه مصرف 
تسهیلات پرداخت شده به واحدهای اقتصادی استان بوده و در این راستا پیگیری ها 
و نظارت کارشناسان مربوطه بانک به جدیت و حساسیت بالا در جریان می باشد.
وی تعهد بانک توسعه تعاون به حمایت از کلیه بخشهای اقتصادی استان بالاخص 
شــرکتهای تعاونی و اقتصاد تعاونی محور را جزو لاینفک سیاستهای کلان بانک 
دانسته و تاکید کرد: پرداخت بیش از ۱۱ هزار میلیارد ریال تسهیلات به بخشهای 
مختلف اقتصادی اســتان طی ۹ ماهه ســپری شده ســال جاری حاکی از رشد ۴۵ 
درصدی پرداخت تســهیلات نسبت به مدت مشابه سال قبل توسط بانک توسعه 
تعاون اســتان البرز و هدایت بخش اعظم این منابع به ســمت صنعت و تولید استان 
بیانگر اهتمام بانک در حمایت از شرکتهای تعاونی، تولیدی و بنگاههای اقتصادی 
اســتان میباشــد تا علاوه بر تامین منابع مالی مورد نیاز واحدهای اقتصادی استان، 
ســهم قابل توجهی نیز در زمینه ایجاد اشــتغال جدید و تثبیت اشــتغال فراهم شده 

سنوات قبل داشته و به نوعی به رسالت اجتماعی خود نیز عمل نموده باشیم.

ملیحه اکبــری تاکید کرد:ضرورت فرهنگ 
ســازی و آموزش های شهروندی در خصوص 
نحوه برخورد صحیح تغذیه ســگها از طریق 
نصب بنر در سطح شهر، کلیپ های آموزشی 
در فضای مجازی و توزیع بورشورهای آموزشی 

بین شهروندان در دستور کار قرار گیرد .
در نشست علنی پارلمان شهری فردیس نمایندگان 
منتخب مردم نسبت به گله مندی شهروندان به ازدیاد و 
جولان جمعیت سگهای بلاصاحب که منجر به مشکلات 
زیست محیطی شده است احساس مسئولیت نموده و در راستای رفع این معضل به بحث و تبادل 
نظر پرداختند.ملیحه اکبری دبیر شورای اسلامی شهر فردیس در این نشست ،ضمن قدردانی از 
زحمات بی شــائبه معاونت خدمات شهری شهرداری فردیس به موضوع ساماندهی سگهای 
بلاصاحب و گله مندی تعداد زیادی از شهروندان با استناد به شعار معاونت خدمات شهری فردیس 
، اظهار کرد : با توجه به اینکه شعار خدمات شهری با حیوانات مهربان باشید . فراهم آوردن بستر 
غذا از سوی دوستداران حیوانات سبب افزایش جمعیت سگها و حضور آنها در جغرافیای زندگی 
شــهری اتفاق افتاده است.نماینده منتخب مردم شریف فردیس نسبت به تشریح یکی از عوامل 
افزایش جمعیت سگ های بلاصاحب ، افزود: از آنجا که جمع آوری و عقیم سازی سگ های بلا 
صاحب برای پیمانکار هزینه بر است نه تنها از جمعیت سگ ها کاسته نمی شود بلکه مشوقی برای 
ازدیاد جمعیت ســگها می باشــد بدین صورت که پیمانکار به ازای تحویل دادن هر قلاده سگ 
ولگرد، هزینه را دریافت می  کند و این عاملی در چرخه افزایش تعداد حیوانات است لذا تا کنون 
شــاهد کاهش جمعیت سگهای بلاصاحب نبوده ایم.وی در پایان با اشاره به لزوم نهادینه کردن 
آموزش های شــهروندی در نحوه برخورد صحیح تغذیه حیوانات در راســتای کاهش جمعیت 
ســگهای بلاصاحب ، تاکید کرد و گفت: لزوم فرهنگ ســازی و آموزش های شــهروندی در 
خصوص نحوه برخورد صحیح تغذیه سگها از طریق نصب بنر ، تهیه و پخش کلیپ های آموزشی 

در فضای مجازی و توزیع بورشورهای آموزشی در بین شهروندان در دستور کار قرار گیرد.

توسط بانک توسعه تعاون:

پرداخت بیش از ۱۱ هزار میلیارد ریال تسهیلات در البرز
لزوم فرهنگسازی و آموزش شهروندی در کنترل 

جمعیت سگ های بلاصاحب



فرمانداری نظرآباد:
طرح انتخابات مشاوران دانش آموزی در 

راستای مشارکت حداکثری
 جلســه توجیهــی طــرح انتخابات 
مشاوران دانش آموزی فرماندار نظرآباد 
در راستای آشــنایی هرچه بیشتر رای 
اولی ها و نسل جدید با فضای انتخابات و 
مشارکت حداکثری برگزارشد.در این 
جلسه که به ریاست مهندس نوری معاون 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی فرمانداری و باحضور رئیس آموزش و 
پرورش شهرســتان و مدیران مدارس متوســطه برگزار شد، در 
خصوص این طرح که انتخابات شبیه سازی شده با انتخابات اصلی 
ملی در مدارس مختص دانش آموزان دختر و پسر پایه دهم، یازدهم 
و دوازدهم می باشد گفت وگو و تبادل نظر شد.گفتنی است مقرر شد 
در پایان برپایی این انتخابات و آشنایی نوجوانان با انتخابات، از هر 
مدرسه یک نفر بعنوان مشاور دانش آموزی فرماندار منصوب شود.

سه شنبه های مردمی در شهرداری چهارباغ:

بررسی مشکلات شهروندان در ملاقات 
مردمی شهردار چهارباغ

سلســله  در  شــهردارچهارباغ 
نشست های ملاقات عمومی و با هدف 
رسیدگی مستقیم به مشکلات مردم با 
شــهروندان دیدار و گفت وگو کرد.به 
گزارش پایگاه خبری مدیریت شهری 
چهارباغ، جلسه ملاقات عمومی مهندس 
سید جعفر موسوی شهردار چهارباغ در 
ادامه سلسله نشست های هفتگی و با هدف رسیدگی مستقیم مشکلات 
مردم بیست وششــم دی ماه ۱۴۰۲ در شــهرداری چهارباغ برگزار 
شد.در این راســتا، جمعی از شهروندان ضمن ملاقات حضوری با 
شهردار به بیان مشکلات خود پرداختند و شهردار چهارباغ نیز متعاقبا 
دستورات لازم را به واحد های مربوطه برای حل مشکلات آنان صادر 
کرد.شهروندان محترم می توانند از طریق شماره ۴۴۵۶۲۵۰۳ نسبت 
به اخذ نوبت و تعیین ساعت ملاقات با شهردار چهارباغ اقدام نمایند.

شهردار محمدشهر:

آغاز جهاد عمرانی در پنج محله 
کم برخوردار محمد شهر کرج

شهردار محمدشهر کرج با اشاره به 
برنامه ریزی قرارگاه اجتماعی استان 
البــرز برای تغییر ســیمای ۶۶ محله 
محروم استان اعلام کرد: براین اساس 
جهاد عمرانی در پنج محله پرجمعیت و 
کم برخوردار این شهر آغاز شده است.
به گزارش کوه سرفراز به نقل از ایرنا، 
مهرداد حسن زاده  افزود: طرح های عمرانی شامل آسفالت، جدول 
گذاری، زیبا سازی، احداث بوستان تفریحی، ایجاد مراکز رفاهی، 
تجاری، ورزشی و خدماتی در این محله ها به اجرا درآمده است.پنج 
محله پرجمعیت جعفرآباد، عبــاس آباد، هزار واحدی، ضیاء و تپه 
قشلاق برای تغییر سیما و محرومیت زدایی در محمدشهر هدفگذاری 
شده است.حسن زاده با بیان اینکه امسال ۲۳۰ هزار متر مربع آسفالت 
و ۱۷ کیلومتر جدولگذاری معابر در محمدشهر اجرا شده است، گفت 
: بخش زیادی از این پروژه ها مربوط به پنج محله برخورار بوده است.

شهردار گلسار:

دیداربا ریاست جدید دادگستری شهرستان ساوجبلاغ
مهندس گودرزی شــهردار 
گلســار با عبدی ریاست جدید 
دادگستری شهرستان ساوجبلاغ 
دیــدار و گفت وگو کرد. در این 
دیدار مهندس گودرزی شهردار 
گلســار ضمن تبریک انتصاب 
عبدی به ســمت ریاست دادگستری شهرستان در سخنانی به ارائه 
گزارش اقدامات انجام شده در مدت ده ماه اخیر پرداخت و افزود: با 
توجه به بودجه تعیین شده عملکرد مدیریت شهری بیشتر به سمت 
پروژه های عمرانی سوق داده شد تا بتوانیم پروژه های نیمه تمام شهر 
و پروژه های دیگری را در ســطح شهر انجام دهیم و در هزینه های 
جاری شهر صرفه جویی نماییم. با توجه به حریم راه های موجود در 
شــهر و عدم رغبت مردم جهت دریافت جواز ما را بر این داشت تا 
الزامات شهری را در شهر برنامه ریزی کنیم. محمد گودرزی  با اشاره 
به  اجرای پروژه ها و اقدامات انجام شده در سطح شهر از قبیل: اجرای 
پروژه تکمیل ســاختمان شهرداری و تکمیل پارک ۵/۶ هکتاری 
شهر، اجرای پروژه بلوار ۳۰ متری امام خمینی )ره( و نامگذاری یکی 
از معابر شهر به نام شهید فراجا محمد رضا کوشکی و...  گفت: تمام 
تلاش ما بر این اســت با انجام پروژه های عمرانی در سطح شهر و  
همچنین با مســاعدت های دســتگاه قضا در برخی از امور بتوانیم 

خدمات ارزنده ای به شهروندان ارائه نماییم.

رئیس پلیس آگاهی البرز:

دستگیری باند جیب برهای نظرآباد 
در خرمدشت

رئیس پلیس آگاهی البرز از شناســایی و دستگیری اعضای 
باند ســارقان جیب بر نظرآباد در منطقه خرمدشت خبر داد و 
گفت: متهمان در تحقیقات تکمیلی به ارتکاب ۳۰ فقره سرقت 
با شیوه جیب بری اعتراف کرده و با تکمیل پرونده متهمان برای 

انجام مراحل قانونی به مرجع قضایی معرفی شدند.

سخنگوی شورای اسلامی کرج:

20 درصد تخفیف خوش حسابی مالکینی که عوارض 
خودرو خود را پرداخت نمایند

سخنگوی شــورای اسلامی شهر کرج گفت: 
شــورای شهر در راستای فرهنگ سازی خوش 
حسابی و  با هدف تقدیر و تشکر از شهروندانی 
کــه عوارض ســالیانه خــودرو  را به صورت 
مستمر پرداخت می کنند، اقدام به تخفیف خوش 

حسابی خودرو  نموده است.
عمــار ایزدیار در گفت وگو بــا  پایگاه اطلاع 

رســانی شورای اسلامی شهرکرج گفت: با توجه به یکپارچه سازی سیستم 
وصول عوارض خودرو در کل کشــور در قالب ســامانه ســمیع و اخذ این 
عوارض در واحد درآمد شهرداری یا دفاتر پیشخوان دولت در سطح شهر به 
شــهروندانی که عوارض وســایط نقلیه خود را پرداخت نمایند ۲۰ درصد 
عوارض خوش حسابی ســال جاری تعلق می گیرد. شهروندان می توانند از 
هم اکنون با مراجعه به سایت شهرداری به آدرس www.cars.karaj.ir  یا 

دفاتر پیشخوان دولت نسبت به پرداخت عوارض خودرو اقدام نمایند.
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری کرج

سه خط تولید کمپوست راه اندازی می شود 
 رئیس کمیســیون ســلامت، محیط زیست و 
خدمات شهری شورای اسلامی شهر کرج با تاکید 
بر لزوم جداســازی زباله در مبدا گفت: در برخی 
کشورهای پیشرفته در حوزه پسماند تا ۵۶ درصد 
زباله ها بازیافت می شوند در حالیکه در کلانشهر 
کرج حداکثر ۲۰ درصد  از زباله ها  بازیافت می شود 
که نشــان دهنده این است که از ظرفیت بازیافت 

استفاده نمی شود.جواد چپردار در گفت وگوی تلوزیونی با شبکه استانی البرز 
ضمن تقدیر از صدا و ســیما در تعمیق و تبیین عملکرد شورای شهر به عمده 
اولویت هــای مطالبــات شــهروندان از مدیریــت شــهری اشــاره کرد و 
اظهارداشــت:فعالیت درخصوص امور مربوط به حوزه تخصصی کمیسیون 
مشتمل بر موضوعات سلامت، بهداشت،محیط زیست، خدمات شهری،فضای 
سبز، ایمنی و مدیریت بحران است که به  بررسی و شناخت کمبودها، نیازها و 
نارسایی های مدیریت شهری و پیشنهاد راهبردهای عملیاتی و کاربردی پرداخته 
می شود. وی عدم جمع آوری صحیح زباله را موجب ایجاد مشکلات زیست 
محیطی دانست. در دوره گذشته شورای شهر و مدیریت شهری طرحی را برای 
ساماندهی و تفکیک زباله ها داشتند که بخشی از اجرای آن طرح  جمع آوری 
مخازن ســبدی زباله های خانگی بود که می بایست قبل از این اقدام فرهنگ 
ســازی و زیرساخت های آن توسط مدیریت شهری فراهم و سپس سطل های 
زباله جمع آوری می شد تا موجب نارضایتی شهروندان را فراهم نمی کرد.وی 
به حوزه پیمانکاران پسماند اشاره و اذعان کرد: در این حوزه سه وجه، برنامه 
ریزی و سیاست گذاری شورا، مدیریت شهری، شورای شهر، اقدامات اجرایی 

و عملی را انجام می دهند که پیمانکاران مدیریت شهری هستند.
فرماندارساوجبلاغ:

کسب رتبه برتر سازمان تامین اجتماعی ساوجبلاغ در کشور 
دکتر البرزی فرماندار شهرستان ساوجبلاغ در 
اولین رویداد اشتغال که ۲۵دی ماه ۱۴۰۲ در سالن 
۹دی شــهرداری با همکاری کارفرمایان،مدیران 
واحد های صنعتی و منابع انسانی با کارجویان در 
ارتباط بودند از یک اتفاق خوب خبر داد.البرزی 
گفت:در شهرستان ساوجبلاغ از سوی واحد های 
صنعتی و اقتصادی با ۱۶۰۰تقاضای شغل مواجه 

هستیم،که اگر یک قطار با ۱۶۰۰مسافر بیکار در حوزه شهرستان ساوجبلاغ 
بخواهد مسافرانش پیاده شوند ما آمادگی داریم همه را مشغول کنیم.البرزی 
در ادامه  از آمار بیمه شدگان  تامین اجتماعی شهرستان ساوجبلاغ خبر داد و 
گفت:بیمه شــدگان اصلی تامین اجتماعی شهرستان ساوجبلاغ ۶۳۲۵۰ نفر 
بودند که امروز بعداز دوسال وسه ماه این آمار در سازمان تامین اجتماعی به 
۷۶۴۵۰نفر ارتفاع پیدا کرده که باافزایش ۲۱ درصدی،بیش از ۱۳هزار شغل 

پایدار در حوزه شهرستان ساوجبلاغ ایجاد شده است.
فرمانداری چهارباغ:

زنده کردن امید و اعتماد مردم مهمترین توفیق دولت 
سیزدهم است

به گزارش روابط عمومی فرمانداری چهارباغ، 
صبح روز ۲۶ دیماه در راستای دیدار چهره به چهره 
و پاسخگویی به مطالبات مردم و با هدف رسیدگی 
به مسائل و مشــکلات عموم مراجعین و تکریم 
ارباب رجوع دیــدار و ملاقات مردمی با حضور 
مهندس جعفری اســکندرلو فرماندار،میرفلاح 
مشــاور فرماندار، مهندس موســوی بخشدار 

مرکزی و مهندس اسکندری مسئول بازرسی فرمانداری برگزار شد.فرماندار 
شهرســتان پس از استماع سخنان آنان، ضمن بررسی، راهکارهای قانونی را 
ارائه و جهت رسیدگی دستورات لازم را به مدیران دستگاه های اجرایی صادر 
نمودند.لازم به ذکر است ملاقات مردمی فرماندار شهرستان چهارباغ هر هفته 
روزهای سه شــنبه از ســاعت ۹ صبح الی۱۲ برگزار می گردد،مردم شریف 
شهرستان چهارباغ می توانند با شماره ۴۴۵۶۳۹۰۱ داخلی ۱۰۷ تماس حاصل 

نموده و برای تعیین وقت ملاقات با فرماندار اقدام نمایند.

شهردار مشکین دشت:
اجرای عملیات جدولگذاری و احداث نهر و پیاده رو سازی 

معابر مشکین دشت
دکتر سلگی شهردار مشکین دشت با اشاره به 
اقدامات عمرانی انجام شــده اظهار داشت؛ در 
راستای ارتقای سطح کیفی معابر، هدایت آبهای 
سطحی و افزایش خدمات رسانی به شهروندان، 
عملیات پیاده رو سازی در بلوار شهید جلال لو 
و خیابانهای شــهید آزادی و شهید ولی پور و 
همچنین عملیات جدولگذاری و احداث نهر در 

خیابان طالقانی شرقی ، خیابانهای شهید زرگرانی و وصال و ادامه روفوژ 
بلوار شهید مرادی و برخی دیگر از معابر جهت جمع آوری آبهای سطحی 
معابر به طول بیش از ۱۲۰۰ متر به همت معاونت فنی و عمرانی شهرداری 

با ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی در حال انجام است.

شــهردار کرج با تاکید بر بررســی دقیق بحث 
بودجه ســال ۱۴۰۳ گفت: سیاستگذاری بودجه، 
نقشه راه عملکرد مجموعه مدیریت شهری برای 

سال آینده است.
به گزارش پایگاه خبری کرج امروز؛ مهرداد کیانی 
با تاکید بر اینکه بحث سیاست گذاری بودجه اهمیت 
ویژه ای برای مدیریت شهری و ارئه خدمات به شهر 
و شهروندان دارد، اظهار کرد: سیاستگذاری بودجه 
در واقع نقشه راه عملکرد مجموعه مدیریت شهری 
برای سال آینده است.با توجه به اهمیت این موضوع 
باید تمامی همکاران به صورت جهادی همکاری لازم 
را انجام دهند تا هر چه سریع تر سیاست گذاری بودجه 
ســال آینده صورت گیرد.مهرداد کیانی با بیان اینکه 
شهرداری ها به عنوان موثرترین نهاد شهری که وظایف 
و خدمات گســترده ای را برعهده دارند به جهت رفع 

نیازهای نامحدود و منابع محدودی که در دســترس آن 
هاســت ناگزیر به برنامه ریزی بودجه و مدیریت منابع 
مالی خواهند بود که بدین منظور نیاز اســت که جلساتی 

مکــرر در این خصوص  با مدیران مناطق و معاونت های 
مختلف برگزار شود.شــهردار کرج بــا تاکید بر اهمیت 
پیگیــری پروژه های نیمه تمام گفت: تمرکز این دوره از 
مدیریت شهری بر اتمام پروژه های نیمه کاره است که این 

موضوع به جد در بحث سیاســت گذاری سال آینده 
مورد توجه قرار خواهد گرفت.کیانی ادامه داد: بنای ما 
این است که در شهر، کارهای نیمه تمام را به سرانجام 
برســانیم و تا زمانی که این پروژه ها تکمیل نشــود، 

پروژه جدیدی آغاز نکنیم.
دیدار شهرداران کلانشهرهای کرج و اراک

شــهرداران دو کلانشــهر کرج و اراک، با یکدیگر 
دیدار و گفت و گو کردند.به گزارش پایگاه خبری کرج 
امروز، علیرضا محمودی با حضور در کلانشهر کرج، 
ضمن دیدار و گفت و گو با مهرداد کیانی شهردار کرج، 
در جریــان عملکرد این دســتگاه در ســازمان ها و 
زیرمجموعه های شهرداری قرار گرفت تا از تجربیات 
موفق کلانشــهر کرج در اقدامات خود استفاده کند.
گفت و گو و تبادل نظر در حوزه های شهرسازی، فنی 
عمرانی و حمل و نقل بخش هایی از این دیدار را تشکیل 
می داد، همچنین طی این ملاقات، شهردار اراک به همراه 
تیــم خود از نــاوگان حمل و نقل عمومی شــهر کرج و 

نمونه های اتوبوس های برقی این مجموعه دیدن کرد.

جلسه کمیسیون حقوقی شــورا  و شهرداری که با 
حضور مهندس رئیســی شهردار،نرگس صالحی نایب 

رئیس شورا و سایر اعضا برگزار شد. 
مهندس رئیسی شهردار هشتگرد،حمایت های رئیس و 
اعضای محترم شــورای اسلامی شــهر را زمینه ساز رفع 
مشکلات، توسعه، عمران و آبادانی شهر دانست و به بیان 
بخشی از اقدامات اداره حقوقی پرداخت. وصول مطالبات 
شهرداری، دفاع از حقوق شــهرداری در محاکم قضایی، 
اجرای احکام ماده ۱۰۱، زمینه سازی برای اجرای تعهدات 
شرکتهای بیمه ای در زمینه بیمه مسولیت مدنی و حوادث 
شهر، پیگیری رفع اختلافات با دستگاههای دولتی و تهیه، 
تنظیم و ارســال لایحه و طــرح دعوی برای احقاق حقوق 
شهروندان از جمله اقدامات مستمر اداره حقوقی و املاک 
شهرداری می باشد.استحصال املاک بلا استفاده شهرداری 
و محصور نمودن آنها و پیشنهاد به دستگاههای ذیربط برای 

بهره برداری برداری از کاربردهای تعریف شــده در طرح 
تفصیلی از جمله موارد مطرح شده توسط شهردار بوده است. 
رضا واحدی، رئیس کمیسیون حقوقی شورای اسلامی شهر 
هشتگرد گفت: اقدامات اداره حقوقی شهرداری در دفاع از 
حقوق شهرداری، موجب حفظ سرمایه های متعلق به همه 
شهروندان است. اراضی، مستحدثات، اموال و دارایی های 
شهرداری متعلق به کلیه شهروندان است و استفاده بهینه از 
ایــن متعلقات و جلوگیری از تعرض به آنها وظیفه همگان 
اســت لذا  اداره حقوقی شــهرداری نقش بسزایی در این 
خصوص دارد.این عضو شورا اخذ آرای متعدد در دستگاه 
قضا و به نفع شهرداری را نشان از تلاش افراد سودجو برای 
استفاده از خلا جابجایی مدیران ارشد و میانی شهرداری و 
بازنشستگی کارکنان دانســت و ایجاد بانک اطلاعاتی 
مدون با بهره گیری از نرم افزارهای نوین را راهکاری بلند 
مدت برای جلوگیری از مشــکل دانســت. شهرداری و 

شــورای اسلامی شهر تمامی توان خود را برای جلب نظر 
مالکین املاک واقع در طرح های شهرداری بکار گرفته و 
تسهیلات ویژه ای را برای توافق با آنها منظور نموده است 
لیکن عدم همراهی مالکین در چند نقطه از شــهر موجب 
گردیده تا ضرر آن به تمامی شهروندان وارد گردد.واحدی 
اداره حقوقی شــهرداری را ملزم به دفاع از حقوق عامه بر 
اساس شــرح وظایف شهرداری دانســت و بر استفاده از 

ابزارهای قانونی و حمایتی دستگاه محترم قضا تاکید کرد.
درادامه رئیس کمیسیون حقوقی شورا بخش دیگری 
از مشکلات را وجود اختلاف در سنوات قبل عنوان کرد 
که برای رفع آنها نیاز به مســتند ســازی سوابق و در 
صورت نیاز دعوت از صاحبان امضا خواهد بود. صالحی 
نایب رئیس شورای شهر در این جلسه به رویکرد تعاملی 
مدیریت شهری برای رفع تعارضات و مشکلات اشاره 
کرد. رفع اختلافات در قراردادهای شهرداری می بایست 
در مرحله نخست از طرق نمایندگان طرفین قرارداد رفع 
گردد که رویه حاکم بر مدیریت شهری توانسته است در 
این راســتا موثری واقع شود. صالحی بیان کرد : وجود 
اراضی قولنامه ای و محدودیت صدور مجوز ساخت در 
این املاک سبب نارضایتی شهروندان گردیده که انتظار 
مــی رود اداره حقوقــی شــهرداری در زمینه هدایت 
شهروندان به اخذ اســناد رسمی تلاش نماید.برگزاری 
جلســات با مالکین دارای اسناد مادر، نمایندگان خرده 
مالکیــن، تعاونی ها و ادارات ذیربط برای تســهیل در 
صدور اســناد مالکیت، خواسته اعضای پارلمان شهری 
از شــهرداری اســت که امیدواریم با دستور و پیگیری 

شهردار محترم در برنامه کاری قرار گیرد.

شهردار کرج :

سیاست گذاری بودجه سال ۱۴۰۳ بررسی شد

شهرداری هشتگرد:

 اقدامات اداره حقوقی شهرداری، درراستای  حفظ سرمایه های متعلق به همه شهروندان است

فرمانده انتظامی البرز از کشف پرونده قاچاق پنج 
هــزار تــن ذرت در یکی از شــرکت های واقع در 

شهرستان ساوجبلاغ خبر داد.
سردار حمید هداوند با اعلام این خبر گفت:  به دنبال 
دریافــت اخباری مبنی  بر قاچاق گســترده نهاده های 
دامــی در یکی از شــرکت های واقع در شهرســتان 

ســاوجبلاغ، بررسی موضوع در دســتور کار پلیس امنیت اقتصادی استان قرار 
گرفــت.در ادامــه ماموران با هماهنگی مقام قضائی به انبار مورد نظر اعزام و در 
بازرســی از آن پرونده پنج هزار تن ذرت قاچاق ذرت را کشــف کردند.ارزش 
پرونده قاچاق مکشوفه حدود ۷۰۰ میلیارد ریال برآورد شده است.سردار هداوند 
خاطرنشان کرد: در این خصوص یک نفر شناسایی و با تشکیل پرونده برای انجام 

مراحل قانونی به تعزیرات حکومتی معرفی شد.

خبر

عضو هیات مدیره و سرپرســت 
شرکت عمران  اعلام کرد: نام جدید  
این شرکت در اداره کل ثبت اسناد و 

املاک استان ثبت وابلاغ شد.
به گزارش کوه سرفراز به نقل از روابط 
عمومی شــرکت عمران، ذبیح الله زارع 
گفت : نام این شهر  سال ۱۴۰۱ با موافقت 
هیات وزیران از شــهرجدید هشتگرد به 
مهســتان تغییر کرد. از آن زمان تاکنون 
پیگیری ها برای تغییر و  ثبت شــرکت 
عمران شهرجدید هشتگرد به مهستان  در 
ثبت اسناد و املاک البرز ادامه یافت که 

به تازگی این امر محقق شد.

پاسخگویی وپیگیری مسائل و 
مشکلات مردم

 پیگیری مسائل و مشکلات مردم در 
سلســله دیدارهای عمومی و چهره به 
چهره عضو هیئت مدیره و سرپرســت 
شرکت عمران شــهرجدید مهستان با 
مردم طبق روال سه شنبه ها برگزار شد 
و بــه تعداد ۳۴ درخواســت و مطالبه 
مردمی پاســخ داده شــد.  پیگیری و 
پاســخگویی مطالبات اقشار مردم  به 
صورت حضوری،  در راستای تقویت 
ارتباط مدیران با مردم و رســیدگی به 
مشکلات شهروندان از سوی مدیران 

شــرکت عمران، به صورت مستمر هر 
هفته سه شنبه ها از ساعت ۹ صبح  لغایت 
۱۲ ظهــر در محل ســاختمان اداری 
مسکن مهر ادامه دارد، همچنین به همت 
شــرکت عمران شــهرجدید مهستان، 
مادران و همسران شهدا و بانوان نخبه 
مورد تکریم قرار گرفتند؛  به مناســبت 
ســالروز ولادت حضرت فاطمه زهرا 
)س( و هفته گرامیداشت مقام زن و روز 
مادر، بــه منظور تکریــم و تجلیل از 
خانــواده معظم شــهدا و ارج نهادن به 
آرمانهای شــهیدان، طی مراسمی و با 
حضور مسئولین شهری و شهرستان و 

آحاد مختلف مردم، مادران و همسران 
شهدا و بانوان نخبه شهرجدید مهستان 
مــورد تکریم و تجلیل قرار گرفتند. بر 
اساس این گزارش، اجرای برنامه های 
فرهنگی، هنــری، مولــودی خوانی،  
برنامه ویژه کودکان و قرعه کشــی و 
اهدا هدایا از جمله برنامه های اجرا شده 

در این مراسم بود.

شرکت عمران شهر جدید مهستان:

تغییر نام شرکت عمران شهر جدیدهشتگرد به مهستان به ثبت رسید

از میان خبرها

صاحب امتیاز و مدیر مسئول و سردبیر:  
مهشید نصیری

 مدیر اجرایی: مریم هاشمی توانا
همکاران: مرجان نصیری، محمد نیک آئین، حسن سمیعی

چاپخانه: کاروکارگر
آدرس: کرج، سه راه رجائی شهر، نبش خیابان ولیعصر، 

ساختمان سجاد
Email:nasiri_mahshid@yahoo.com

تلفکس: 32708423-34483524
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۴ اجتماعی

علی قاسم پور در کمیســیون تلفیق در بررسی 
متمم بودجه قطار شهری اظهارداشت: دو پروژه قطار 
شهری و بزرگراه شــمالی از پروژه های اولویت دار 
شورای شهر دوره ششم است که الحمدالله در این دو 
ســال گذشته بخصوص یک سال و اندی قبل با همت 
شورای شهر و سازمان قطار شهری پیشرفتهایی در 

زمینه اجرایی داشته است.
قاســم پور خطاب به شــهردار بیان کرد: با توجه به 
تشکیل جلسه هیات مدیره انتقاد از عملکردها وجود دارد مطلب اول اینکه در رابطه 
با قطار شهری در واقع درخواست و انتظار شورا این است که تمام هم و غم مدیران 
معطوف به رســاندن قطار به ایستگاه شهید سلطانی که هدف گذاری اصلی شورای 
ششم است شود.قاسم پور با اشاره بی مهری شهرداری به زیرساخت های راه اندازی 
مترو درون شهری تاکید کرد:حفظ کردن این دلایل اینجا باید رغم بخورد که تعهدی 
که شما به شورا می دهید این است تمام موضوعات و مشکلات قطار شهری در چهار 
چوب قواعد و قوانین انجام شود لذا انتظار نداریم دور زده شود یا خدای نکرده نادیده 
گرفته شود،انشالله ظرف چند ماه آینده بتوانیم ایستگاه شهید سلطانی با هر  نوع تامین 
هزینه های مالی و تخصیص راه اندازی و به بهره برداری برســانیم.رئیس شــورای 
اســلامی شهرستان کرج تامین ناوگان قطار شــهری را از الزامات بهره برداری این 
پروژه اشــاره و خاطرنشان کرد: تامین ناوگان قطار از ضروریات است که در کنار 
آن باید ســیگنالینگ و مسائل مربوط به فیزیکال قطار شهری نیز اولویت قرار داده 

شود  اما آن چیزی که واضح و مبرهن است که ما رام قطار نداریم.

نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج با تاکید بر 
لزوم توجه به تأمین روشــنایی معابر در شب گفت: 
مدیریت واحد شهری برای بهینه سازی و تامین نور 
سطح شهر توســط مدیریت شهری و دستگاه های 

خدمات رسان اقدام شود.
مریــم قهرمانی صــارم در کمیســیون تلفیق در 
بررسی متمم پیشنهادی بودجه ۱۴۰۲ مناطق دهگانه 
شــهرداری اظهارداشــت: متأســفانه مدتی است 
روشنایی معابر و خیابان های اصلی، کوچه ها، مسیرهای پیاده و حتی شریان های 
پرتردد و اصلی شهر به شدت کاهش پیدا کرده است.نایب رئیس شورای اسلامی 
شــهر کرج اذعان کرد: عدم تامین روشــنائی معابر شــهری زمینه ساز حوادث 
ترافیکی، فراهم شدن بستر مناسب برای بزهکاری و بدل ساختن معابر امن شهر 
به فضای بی دفاع شــهری و کاهش احســاس امنیت شــهروندان اســت.رئیس 
کمیسیون حقوقی و نظارت شورای اسلامی شهر کرج بیان کرد: انتظار داریم در 
همکاری با شــهرداری دستگاه های خدمات رسان بیش از پیش به مسأله تأمین 
روشنائی معابر شهر و ارتقاء ایمنی و امنیت شهروندان از این طریق توجه شود.
قهرمانی تصریح کرد: با وجود مزایای زیادی که روشــنایی معابر دارد با استفاده 
از تجهیزات مناســب برای تامین این روشنایی می توان مصرف انرژی ارزشمند 
برق را در این حوزه مدیریت کرد و با بیشترین بهره وری،کمترین میزان مصرف 
را داشــت. قهرمانی یاداورشد: پارک های سطح شــهر باید به صورت دوره ای 

بهسازی شوند و اگر آسیب دیده هستند برطرف شود.

علی قاسم پور:

راه اندازی قطار شهری بدون نیروی متخصص امری محال است 
نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج:

لزوم توجه به تأمین روشنایی معابر کرج در شب

فرمانده انتظامی البرز:

کشف پرونده ۵ هزار تن ذرت قاچاق در البرز


